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Zápisnica 

z pokračovania 6.  zasadania Obecného zastupiteľstva v Ľubietovej 

konaného 12. septembra  2019 o 1800 hod. v zasadačke Obecného úradu 

 

Prítomní:       -  podľa prezenčnej listiny (poslanci) 

Za občanov:  

 

Ing. Pavol Zajac: Dobrý večer, dovoľte aby som vás privítal na ukončení toho zastupiteľstva 

z 23.8.2019, zostal nám z toho zastupiteľstva jeden bod a to bol bod úprava rozpočtu obce, dal som 

tam ešte jeden bod – majetok obce ak chcete s tým niečo robiť, ak nechcete s tým niečo robiť, tak ako 

kľudne ho vynechajme, má ešte niekto niečo, síce neviem, nejdeme hlasovať o programe, lebo to už 

máme za sebou, hej, čiže pristupujeme k bodu – úprava rozpočtu obce, priznám sa , vraciam sa k tomu 

asi druhý alebo tretíkrát, neviem, či mám poslednú verziu ale prešiel som si s Monikou, čo tam vlastne 

ostalo a čo vlastne tam zostalo a ak chcete sa niekto niečo opýtať, tak som pripravený vám odpovedať, 

hlavne sú tie údržba strojov a prístrojov, tam bol ten traktor jeden asi tisíc tristo euro oprava, plus 

kopírka je tam, plus bowling je tam naplánovaný a toto sú tie odmeny zamestnancov, mimo pracovného 

pomeru, tam vlastne máme odborne spôsobilú osobu na GDPR, čiže tam to musíme začať platiť,  a je 

tam Gregrikova elektrikárskych prác, pokuty sa navýšili, to je STK sto desať euro, lebo tam vlastne s tou 

starou áviou prešli STK a emisnú, tuto odmeny zamestnancov mimo pracovného pomeru ČOV, to je 

vlastne Chebeň dovolenka, to keď Michal Majoroš má dovolenku, tam my musíme zabezpečiť 

prevádzku čovky, čiže to je Chebeňova dovolenka,  

Ing. Peter Sedláček – Majorošova dovolenka 

Ing. Pavel Zajac – no, hej, čiže Chebeň pracuje vtedy, dobre a ostatné neviem čo vás vlastne, a ostatné 

upravovala finančná komisia a pán Benka s Monikou, ak sa budete chcieť niečo spýtať, mal by som 

vedieť odpovedať, hej, nech sa páči, aha pán Benka, poďte sem na začiatok, pán Benka, dajte, ja 

budem štikať a vy budete k tomu rozprávať, dobre 

Ing. Marián Benka – však počkáme 

Bc. Jana Majerová – máte všetci  

Ing. Pavel Zajac – nech sa páči, môžete  

Ing. Marián Benka – predkladám návrh rozpočtu v súvislosti so zmenami, ktoré vyskočili minule 

aj vlastne aj toho, čo bolo na zastupiteľstve povedané, a v rámci hodnotenia finančnej komisie, čo sme 

sedeli zápis ešte nemám napísaný, ale napíšem ho, lebo je to trošku komplikované, potom vysvetlím 

a vznikajú trošku väčšie výdavky v bežnej spotrebe obecného úradu na administratívne veci a náklady, 

tam by som poprosil, aby sa to trošíčku pribrzdilo, respektíve navýšili sme približne na tie drobné veci 

s ohľadom na daný stav aj v príjmoch  ako sa očakáva za to obdobie, ako sa to vyvíja podstatná časť 

vznikla v súvislosti s príjmami ..........fondu na dokončenie tej havarijného stavu na škole 

Ing. Pavel Zajac – tej kanalizácie splaškovej  

Ing. Marián Benka – tej kanalizácie splaškovej, hej, teda sme to vymysleli tak, že sa použije ten fond na 

odstránenie týchto vecí,  

Ing. Pavel Zajac – hovorila mi to Monika, takže viem,  

Ing. Marián Benka – prosím, 

Ing. Pavel Zajac – hovorila mi to Monika, takže viem 
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Ing. Marián Benka – to je jedna vec, potom tam sú veci, čo sa týkajú výdajov, tá prevádzková réžia, 

navýšime tam prostriedky ale poprosil by som, aby sa tam šetrilo viac do konca roka je to strašne veľa 

peňazí na prevádzku a čo sa týka zmien na detskom ihrisku tak sme to riešili  z prevádzkových výdajov, 

väčšinou kapitálových výdajov s tým, že nebude sa to obstarávať ako celá akcia ale bude sa to 

obstarávať po častiach, to znamená materiály, ale bude to zaradené ako .....a potom ešte z kapitálových 

výdavkov sa to bude hradiť, teraz pribúdali fotopasce aby sa ten Flós vyriešil, vyriešilo sa aj ihrisko 

............do konca roka, to by bolo najhoršie, najskôr zrealizovateľné a vyčlenili sme priestor na materiál 

do toho odvodnenia okolo katolíckeho kostola a prístup na cintorín 

Ing. Pavel Zajac – to sa chcem spýtať, lebo to mi Monika nevedela vysvetliť, idem sa spýtať, ide sa robiť 

ten begeš žľab  pri kostole alebo sa nejde robiť, lebo mne ona vysvetľovala, že je to vstup do cintorína, 

takže sa chcem iba spýtať, že či sa ide robiť ten begeš žľab, ktorý sme sa tam dohodli ten prepoj, čo je 

momentálne rúra alebo  

Ing. Marián Benka – to je na vás ako sa dohodnete, my sme riešili len aby boli zdroje v rozpočte na to  

Ing. Pavel Zajac – no len ja som vám poslal tú cenovú ponuku, ja neviem koľko z toho budú tie begeš 

žľaby lebo tie sme už kúpili, hej a tie sa objavili v tej prevádzkovej réžii  

Ing. Marián Benka – hej, niečo sa objavilo, 

Ing. Pavel Zajac – ale vlastne tam tá ponuka ak si dobre spomínam, tak bola cez päť tisíc euro  

Pavol Šimun  - päť tisíc šesťsto 

Ing. Pavel Zajac – a to bolo bez depeha, lebo tam idú betóny, tam ide všetko, tam vlastne ak sa to má 

spraviť tak ako sa to má spraviť, čiže mi povedzte, ak sa toto nejde robiť lebo potom tam málo bude  

Ing. Marián Benka – bude stačiť zatiaľ brehové územie 

Ing. Pavel Zajac – dobre  

Ing. Marián Benka – ináč k tým žľabom, ako moja vítka z finančnej komisii, neviem načo sme to 

kupovali, keď sme ešte nevedeli ako sa použijú a otázka, či je to niekde na sklade materiálu,  

Ing. Pavel Zajac – je, je to odložené  

Ing. Marián Benka  - aby to bolo 

Ing. Pavel Zajac – je to odložené 

Ing. Marián Benka – v podstate sme zaplatili peniaze a nepotrebujeme to, ..............na údržbu strojov 

sme vyčlenili  trošku viacej, lebo tam boli tie opravy tej kosačky, čo sa týka, ponížili sme  

Ing. Pavel Zajac – cesty 

Ing. Marián Benka – ponížili sme cesty, tam sme to vyriešili trošíčku ináč, rozprávali sme sa, že tie cesty 

sa ponížia na desať tisíc euro  

Ing. Pavel Zajac – tam pokiaľ viem, tak sú zaplatené akurát dve, dve autá asfaltu čo sa opravovali výtlky 

tam asi nič iné zaplatené nie je  

Ing. Marián Benka – chceli by sme tam nechať ešte rezervu desať tisíc euro a tých štrnásť tisíc by sa 

rozdelilo, štyri tisíc na projekt zastávku a desať tisíc na zastávku a niečo som možno preskočil, lebo  

bolo toho veľa, tie odmeny zamestnancov to by ste mi možno vy vysvetlil, preto že  

Ing. Pavel Zajac – ja som to hovoril, že tam skrátka sme začali platiť oného, čo musíme mať človeka zo 

zákona na GDPR, hej, tam je vlastne dohoda o pracovnej činnosti a plus sú tam vlastne tie elektrikárske 

práce, zase ktoré sú, riešia sa havárie  

Pavol Šimun – to je v tých mimopracovných pomeroch 

Ing. Pavel Zajac – áno,  

Pavol Šimun – a čo musíme riešiť  
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Ing. Pavel Zajac – no iba kde nám vypadne elektrika, tak ako Gregrik nie je živnostník, no  tak musíme 

robiť dohodu o vykonaní práce, keď to budem riešiť cez firmu, tak to bude viac peňazí, keď to bude cez 

faktúru   

Pavol Šimun – ale odbornú spôsobilosť má  

Ing. Pavel Zajac – má, jasné, to musíme riešiť také veci, ako minule tú halu poriešil na tých lesoch, že 

keď skrátka niekto niečo volá, že je nejaký problém, tak to riešia 

Pavol Šimun – ale to nech si lesy zaplatia 

Ing. Pavel Zajac – však nech si to lesy zaplatia, ale komu volá Jano Kútny, že nejde svetlo, volá mne, 

lesom nevolá  

Ing. Marián Benka – no potom je tam položka projektová dokumentácia na to verejné obstarávanie 

Ing. Pavel Zajac – to osobne si myslím, že je to trochu nadsadené 

Ing. Marián Benka – no neviem, ja som nevedel, koľko bude, čo bola normálnejšia cena, bolo to ťažko 

odhadnúť tak isto  desať tisíc 

Ing. Pavel Zajac - osobne si myslím, že to nereálna sa mi zdá, akože napojenie vody, to tento rok nikto 

nedokáže spraviť 

Ing. Marián Benka – presunie sa to do budúceho roku 

Ing. Pavel Zajac – to ako je nereálne 

Ing. Marián Benka – ten projekt bol predtým, ako prostriedky na to  sú vyčlenené 

Ing. Pavel zajac – keď so zoberiete, tak tam musíme normálne vybaviť stavebné povolenie, tam 

prechádzame popod cestu tretej triedy, to ako to, tam sa to partizánsky robiť nedá  

Ing. Marián Benka – no tak to sa dá aj ........., nie  

Ing. Pavel Zajac – veď áno, ale musíme mať na to povolenie, idú tam káble, nie že opto ale telefónne 

káble idú tesne vedľa cesty to sú veci, ktoré ako naozaj nemôžeme robiť partizánsky, to sa naozaj musí 

spraviť projekt a urobiť normálne stavebné povolenie  

Ing. Marián Benka – to samozrejme, musí sa tam urobiť projekt, to je druhá vec  otázka je už potom tej 

výstavby, treba zobrať do úvahy že to odovzdáme  

Ing. Pavel Zajac – áno, za euro to odovzdáme vodárom  

Ing. Marián Benka – ale musí to byť, takže  ináč sa to nedá v dnešnej dobe, trošku sa znížili náklady na 

tú elektriku, takže to sme znížili v rozpočte a z kapitálových prostriedkov sa presunuli prostriedky pre 

z bežných výdavkov pre futbalistov, aby mohli kúpiť tú kosačku a .......si kupovali samy, nejaké peniaze 

tam už vložili takže tým pádom aby to bolo u nich, a na kultúrne akcie sa povýšilo v súvislosti 

s jarmokom, to čo treba, potom, my sme mali v rozpočte brané na údržbu školy  dvadsať tisíc čiže 

s tým, čo sa schválilo tie  presuny  kompetencií, ktoré prišli aj s tou dotáciou tak je to, je to povýšené, 

plus tie  o tých desať tisíc, to sú tie vlastné zdroje, ktoré máme z tých osemdesiat deväť tisíc vyčlenené, 

čiže to sa zvýši o túto čiastku, šestnásť tisíc je tá  splašková kanalizácia, ktorá pôjde z rezervného 

fondu, tam by som k tomu chcel povedať, že bolo by dobre, aby sa urobilo normálne ďalšie výberové 

konanie, aby tá cena išla trošku nižšie, aby to bolo čo najlacnejšie, aby sa to dalo spraviť, a aby sa to 

urobilo tak rýchlejšie aby sme to vedeli dokončiť,  

Ing. Pavel Zajac – no podľa mňa, keď poviete, že ideme verejne obstarávať, tak to rýchlejšie určite 

nebude, hej, lebo keď si zoberiete, že vlastne musíme verejne obstarať tak na to musíme minimálne 

týždeň a chceli to tento týždeň robiť, aby napojili tie nové záchody teda ak poviete, že ideme to nanovo 

verejne obstarávať, tak ja to musím vlastne celé zastaviť, budeme celé to obstarávať a pôjdeme od 

začiatku, ak si poviete, že akože takto tak takto, ja, ale podľa mňa rýchlejšie to určite nebude, je otázne 

že či by to bolo lacnejšie lebo ja si myslím, že ani moc lacnejšie to nebude lebo tam sú také, ak ste 
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pozerali ten rozpočet ako tam najväčšie sumy sú tie šachty a ako tie šachty ak tam chceme dať a ak 

niekto ich tam nedá, tak tam nebude môcť chodiť nákladné auto,  

Ing. Marián Benka – je otázky že či tie šachty pôjdu na trávnik 

Ing. Pavel Zajac – záleží tam podľa mňa zase keď ich chceme dať  do toho trávnika, viete že je to tam 

o meter vyššie a tým pádom to zase navýšite na výkopových prácach, no už povedzte ako chcete keď 

poviete, že ideme to meniť, len to je presne o tom, že potom musíme povedať, že ideme to zmeniť aby 

to verejné obstarávanie bolo korektne spravené, že teda aby všetci dávali, naceňovali to isté, nemôžu 

naceňovať betónové šachty ale budú naceňovať umelé 

Ing. Marián Benka – a vlastne to, čo máme v rozpočte na čo sme nechali na odstránenie havarijného 

stavu osemdesiat tisíc tak to je  mínus do prenesených kompetencií 

Ing. Pavel Zajac – dobre 

Ing. Marián Benka – máme tam stále navýšenie práce naviac to multifunkčné ihrisko, čo je podľa mňa 

veľký otáznik, stále, čo s tým, potom ďalšia položka je zadanie na tú rekonštrukciu na tie okná 

Ing. Pavel Zajac – no tam sa pustí teraz verejné obstarávanie už som vlastne oslovil vereného 

obstarávateľa len treba si uvedomiť, že tam tá cena bola asi pätnásť tisíc päťsto na tie okná ale vlastne 

nie je tam zahrnuté teda to, že sa musia vybúrať tieto veci, čiže určite tam bude treba nejaké financie, 

hej, ja nehovorím že veľké ale niečo tam bude treba a my im vlastne dáme aj podmienku spoluúčasti 

a teraz si nepamätám ministerstvo financií či desať či dvadsať percent ale nejakú máme  

Ing. Marián Benka – spoluúčasť tam máme zahrnutú v tých položkách,  

Ing. Pavel Zajac – ale osobne si myslím, či vy ste škrtli celých tých šesťtisíc  

Ing. Marián Benka – osem, vlastné zdroje 

Ing. Pavel Zajac – vlastné zdroje  

Ing. Marián Benka – áno, to sme škrtli, lebo na iných položkách bolo viacej ako máme, Monika vie   

Ing. Pavel Zajac – dobre, ................... 

Ing. Marián Benka – takže, no je tam rekonštrukcia obecného rozhlasu k tomu by sa malo vyjadriť 

zastupiteľstvo, či to potrebujeme nevyhnutne 

Ing. Pavel Zajac – no pozrite sa, skratovala nám jedna vetva, čo sa týka Močilia to znamená že tuto 

sme to museli odstrihnúť na pošte a tým pádom by som mal kúpiť asi dve alebo tri hniezda, ktoré 

vlastne vykryjú tú časť, lebo prechádzame na vzduchom, no takže ak poviete, že nie, tak nie zatiaľ tam 

ten rozhlas nepôjde lebo vlastne skratovala tá časť vlastne smerom hore na Močilie  

Pavol Šimun – ak sa môžem spýtať, okrem Močilia, kto ešte na drôt pripojený 

Ing. Pavel Zajac – už iba táto strana je napojená asi po pána Chládeka, a asi hore tá Debnárska, asi od 

časť Hrnčiarskej a Debnárskej 

Pavol Šimun – druhá strana je celá ešte na drôt a Močilie, hej 

Ing. Pavel Zajac – no a teraz už Močilie už nie je, to sa odstrihlo teraz, treba tam ešte asi päť hniezd 

okrem týchto, čo tu máme ešte asi dve hniezda plus s tým, že ten drôt nechám iba aby sa dalo 

prepínať, teraz vlastne na park, respektíve teraz by sme už to potom prepli iba na park, na tieto 

reproduktory ktoré sú na úrade ak sa vyriešia hniezda, nech sa páči, tri tisícsto, čo sa týka tých 

čerpadiel, tam odišlo jedno dúchadlo na čovke, to je dvetisíc päťsto euro a jedno čerpadlo je vlastne 

tisíc tristo euro  

Pavol Šimun – ale to nie sú tie kalové, čo tlačia zo  

Ing. Pavel Zajac – jedno je to kalové čerpadlo tých tisíc tristo euro tam už vlastne sme prešli na nový typ 

čerpadiel, ktoré dokážu novšiu, väčšiu pretlačit 

Pavol Šimun – jaj, a toto je ešte posledné, ktoré nebolo také 
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Ing. Pavel Zajac – no, tie čerpadlá v tej životnosti akurát odídu tak rok a pol, dva roky 

Pavol Šimun – aj tých novších 

Ing. Pavel Zajac – aj tých novších, keď si zoberiete koľké kubíky to prečerpáva tak to tam ako nie je 

poriešené a ďalšia vec, to dúchadlo to je vlastne to, čo tlačí vzduch do tých aktivačných nádrží, bola tu 

firma, ktorá povedala, že toto sa už skrátka opraviť nedá, hovorím mám na to normálne papier 

a povedali, že teda spravia také isté čerpadlo, čiže peras by možno stál, teraz tresnem dvetisíc dvesto 

euro a nové stojí dvetisíc päťsto, dokonca pri čerpadlách je ten pomer ešte horší, nové čerpadlo stojí 

tisíc tristo, tisíc štyristo euro a oprava stojí tisíc osemsto, keď poviete, že idete opravovať za tisíc 

osemsto a nové máte, no tak si kúpite nové za tisíc tristo a tým je to vyriešené, lebo ako náhle je tam 

chytená upchávka, že a teraz už máme dokonca čerpadlá so signalizáciou na tie upchávky, čiže Michal 

to sleduje keď tam je nejaký problém, tak on to hneď rieši  takže snažíme sa čerpadlá držať tú životnosť 

ale hovorím, že som sa ešte nestretol s takým čerpadlom, ktoré by vydržalo viac ako dva tri roky, 

maximálne  

Peter Kováč – ono ide nonstop, takže tam 

Ing. Pavel Zajac -  a ďalšia vec sa mi zdá, že ako sme tam obmedzili tie rezacie zariadenia, lebo vlastne 

tieto čerpadlá už nemajú tie rezacie zariadenia tak zase tá mechanická časť, ktorá nám to rezala tak aj 

to sa zasekávalo, hádžu nám ľudia do tej kanalizácie tie vlhčené obrúsky a všetko a s tým máme 

problém, ale teraz vlastne ten problém odbudol, no odbudol ako odbudol, tým, že ich dostaneme do 

aktivačných nádrží urýchlime to, že ich budeme musieť čistiť, lebo stále nemáme, chýbajú nám tie česlá 

na mechanické prečistenie  

Pavol Šimun – keby sme ľudí poprosili, žeby tie vlhčené utierky nehádzali tam, lebo to možno nevedia, 

lebo takto poviem, ten problém nie je len tu ale je to problém všeobecný, ľudia to dneska bežne 

používajú a myslia že je to ekologické a že sa rozpustia, nerozpustia, zapcháva to kanalizácie a všetko  

Peter Kováč – tak isto aj tie tyčinky do uší čo sú, čo to tam 

Pavol Šimun – no, tak bolo by nejakú osvetu, ja neviem, vyhlásiť alebo na internet napísať, aby vedeli, 

že nie všetko patrí do odpadu čo sa týka kanalizácie  

Ing. Pavel Zajac – pán Benka, všetko, čiže tam sa ešte prehodnotí to, čo ste povedali 

Ing. Marián Benka – ja som vám to poslal 

Ing. Pavel Zajac – tak čo to idem vytlačiť, ja to vytlačím nie je problém, môžete zatiaľ diskutovať o tom 

Ing. Marián Benka – počkáme  

Ing. Pavel Zajac – dobre, tak pokračujme, diskusia, nech sa páči 

Pavol Šimun -  ja sa spýtam, v kapitálových, vybudovanie multifunkčného ihriska za dvadsať jeden tisíc 

osemsto sedemdesiat dva, za čo sú to peniaze 

Ing. Pavel Zajac – no hovorím, tam bol navyše ten oporný múr a boli tam nejaké, nejaké resty čo boli 

z cesty ale tie neboli tak vysoké, ako, preložil som vám presný ten rozpis prác, ktorý mi poskytol peters 

van  

Ing. Marián Benka – toto je rozpis práv, ktoré sa nachádzajú nad ihriskom  

Ing. Pavel Zajac – ale treba si uvedomiť že perets van platili mu aj dodávateľ ihriska, dodávateľ ihriska 

mu platil 

Pavol Šimun – veď práve, že v tej sume sedemdesiat tisíc za ihrisko, čo sme zaplatili malo byť predsa 

všetko,  

Ing. Pavel Zajac – áno, bolo tam, bol tam vytvorenie podkladu zhruba za jedenásť alebo za dvanásť 

tisíc ktoré išlo Peter vanu, hej, ale plus tam bol hovorím, oporný múr, bolo tam vlastne riešené 
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odvodnenie alebo niečo, ja neviem, skrátka dostali sme presný rozpis prác, presný rozpis prác sme 

dostali  

Ing. Marián Benka – je to príloha čo je súčasťou faktúry,  

Pavol Šimun – lebo ja osobne s tým nesúhlasím, lebo sme boli dohodnutí, že ihrisko bude stáť minulý 

rok vyčlenené bolo v rozpočte päťdesiat sedem tisíc, nakoniec tam bolo sedemdesiat tisíc a teraz máme 

skoro o dvadsať, dvadsať dva tisíc navýšenie ceny, veď to ihrisko nás vyšlo na sto tisíc, to sme mohli 

postaviť nové multifunkčné, nové ihrisko futbalistom za sto tisíc 

Ing. Marián Benka -  nie je k tomu žiadna zmluva, hovorím, žiadna zmluva 

Ing. Pavel Zajac -  jediné,  

Pavol Šimun – ja by som to odporučil na tento čas to z toho rozpočtu vypustiť a pozrieť sa na to, zobrať 

všetky, kto bude mať záujem z poslancov, zobrať všetky podklady ktoré sú k tomu, stavebný denník, čo 

tam bolo vlastne vykonané, aké práce, lebo to čo si poslal, tam bolo kopu prác, ktoré, lebo ja som chodil 

po tom ihrisku, som nenašiel,  možno, že nevidím všetko 

Ing. Pavel Zajac – dobre, vyčiarknite to kľudne z tej úpravy rozpočtu a bude bez toho  

Ing. Marián Benka – múry 

Pavol Šimun – ale za dvadsať dva tisíc múry a dvanásť tisíc za úpravu podkladov zaplatili  

Ing. Marián Benka  - to je dokopy, hej 

Pavol Šimun – dobre, ale vezmite si, z tých sedemdesiat tisíc, čo sme zaplatili dodávateľovi  

multifunkčného ihriska tak aj keď dvanásť tisíc odrátam tak to ihrisko stálo päťdesiat osem tisíc, veď 

päťdesiat sedem tisíc sme rátali multifunkčné ihrisko komplet, s úpravami  stavebnými, so všetkými 

minulý rok,  

Bc. Zdenko Urva – bolo by vidieť stavebný denník alebo  

Ing. Pavel Zajac – pozrite sa, nie je problém, aby ste skrátka, však peters van je seriózna firma, ktorá 

má stavebný denník, mala tam stavby vedúceho  

Ing. Marián Benka – mali by ho predložiť 

Bc. Zdenko Urva – to by malo byť súčasťou multifunkčného ihriska  

Ing. Pavel Zajac – čo 

Bc. Zdenko Urva – ten stavebný denník, keď sa tam robili nejaké opory alebo ako to bolo riešené,  

Ing. Pavel Zajac – ako hovorím vám, že donesú ten stavebný denník a prejdú si to s vami, navrhnite 

kedy 

Ing. Marián Benka – nebolo to súčasťou zmlúv a bolo to zaplatené bez toho aby to bolo v rozpočte  

Pavol Šimun – dvadsať jeden tisíc, dvadsať dva veď to nie je sranda  

Ing. Marián Benka –  

Pavol Šimun – ja by som navrhol,  

Ing. Marián Benka – faktúra vystavená tretieho piaty, pričom práce naviac, ihrisko bolo ukončené kedy, 

v decembri, dátum vystavenia obidvoch faktúr je tretieho piaty, čo si človek má o tom myslieť, ja neviem 

Pavol Šimun – a potom keď vravíš že tam bola aj cesta, ale cesta bola kedy odovzdaná a tretieho v máji 

potom fakturujú  

Ing. Pavel Zajac – presne pri tom, kde vlastne som vám posielal prekop pri tom Polónym tak tam sú 

vyčíslené všetky tieto veci, je tam vlastne zvyšok tej cesty tam máte všetko vyčíslené, to som vám 

všetko poslal, v tom momente ako my to poslal peters van tak som vám to celé preposlal, celé som vám 

to preposlal  

Pavol Šimun – to je koľko tých rozpočtov 

Peter Kováč – máme tie rozpočty, ja som ich pozeral len v nejakej 
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Ing. Pavel Zajac – ale veď hovorím, však ja s tým nemám problém, a myslím že nemá s tým problém 

ani peter van aby ste sa s ním stretli aby vám ukázali, že tuto bolo toto a toto urobené 

Peter Kováč – veď dobre, ale ja som sa v tom nevyznal bez dákeho výkladu, že toto je toto 

Ing. Pavel Zajac – nie je problém, zavolať, navrhnite kde, kedy, hovorím, ja zavolám stavby vedúceho  

Pavol Šimun – ja navrhujem po zastupiteľstve, aby sme sa dohodli a kedy a termín a kto to bude 

komunikovať  

Ing. Pavel Zajac – dobre,  

Pavol Šimun – na tento čas ja by som to odporučil vypustiť stade  

Ing. Marián Benka – poďme to odkontrolovať, stavebný denník  

Bc. Zdenko Urva – je to tiež také, po roku niečo dodatočne a ešte  

Ing. Marián Benka – a ako stojíme s tou reklamáciou  

Ing. Marián Benka – mala mi to poslať a do dneska mi to neposlala, budem to zasa urgovať, už som 

urgoval trikrát, zatiaľ iba telefonicky, normálne začnem reklamáciou, nedá sa nič robiť 

Ing. Pavel Zajac – nech sa ľúby 

Ing. Peter Sedláček – Paľo ty si skončil 

Pavol Šimun – áno 

Ing. Peter Sedláček – ja sa chcem ešte opýtať, začnem tým multifunkčným ihriskom, predsa sme sa už 

rozprávali na rôznych fórach, viacej krát, nesúhlasili sme s tým, a ja v podstate len to chcem povedať, 

som dnes vôbec prekvapený, že vôbec sa v nejakom návrhu s tým uvažuje  

Ján Turčan – to musí 

Ing. Peter Sedláček – čiže tak isto som v podstate za to, aby sme to odtiaľ vyhodili, ďalej čo som sa 

chcel spýtať, jeden mimopracovný si nám vysvetlil, druhý mimopracovný si nám vysvetlil dvesto 

štyridsať dva, vysvetlil si nám sto desať eurovú pokutu za STK, že neprešla ale nikde som nezachytil 

osemsto päťdesiat čo boli pokuty a penále 

Ing. Pavel Zajac – pokuty a penále bolo niečo za čovku za neodovzdanie nejakého výkazu asi päťsto 

euro a takto z hlavy to neviem  

Ing. Peter Sedláček – no lebo možno si to len ja myslím, ale pokuty a penále rozpočtovať a počítať 

s nimi je proste nonsens hlavne v obci, teda na obci, ak teda máme pracovníkom poistených pri škode 

vzniknutej pri výkone povolenia nech sa páči toto riešiť cez poistku, sú zamestnanci vrátane teba 

poistený, ja by som navrhoval vyhodiť tých deväťsto šesťdesiat či koľko to je, pokuty a penále, čo to tam 

čo má robiť  

Ing. Pavel  Zajac – s kým budem riešiť tých sto desať euro  

Ing. Peter Sedláček – nuž tak, kto má prevzaté vozidlo, kto sa stará o vozidlo, musí sa starať aj 

o umývanie, dolievanie oleja dolievanie nafty, STK a tak ďalej 

Peter Kováč – len to je dobrovoľník, hej je to dobrovoľník  to nie je  zamestnanec  

Ing. Marián Benka – ja by som povedal tak, že skôr by ma zaujímali opatrenia aké sa prijímali aby sa 

neopakovali pokuty a penále a máme ďaleko väčší kríž na krku s baníckym dňom a s peters van, sú to 

položky, ktoré boli zaplatené v rozpočte nie sú uvedené to znamená, je to porušovanie rozpočtových 

pravidiel, príjmová stránka naplnenia je v nedohľadne a keď som študoval závery finančnej komisie je to 

veľmi ťažké, ja nechcem nikomu krivdiť ani nič zlé robiť ale celá tá požiadavka na dotáciu je podľa 

môjho názoru, hovorím podľa môjho názoru nie som ani právnik, ani špecialista na dotácie troška na 

drevených nohách,  

Ing. Pavel Zajac – a predsa bola schválená, ale nemám na to papier bohužiaľ ministerstvu všetko dlho 

trvá 
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Ing. Marián Benka – nevadí, tak keď príde tak máme ďalší problém odišlo to z účtu a to je veľký 

problém, tam odporúčam, keď príde tá dotácia aby ste si sadli veľmi dobre s kontrolórkou  pre finančnú 

komisiu pripravili zoznam, postup účtovania čo tam pôjde, to skutočne nie je sranda sú to zdroje so 

štátneho rozpočtu a keď urobíme kiks tak to nechýba ani finančnej komisii a nechýba to ani vám,  

Ing. Pavel Zajac – dobre, Peter skončil si 

Ing. Peter Sedláček – áno  

Ing. Pavel Zajac – nech sa páči, ďalší, nikto nič 

Peter Kováč – ja som k tým oknám, za tých pätnásť tisíc, bude dosť, aký postup je  

Ing. Marián Benka – je to v rozpočte  

Peter Kováč – aha, je  

Bc. Zdenko Urva –  

Ing. Pavel Zajac- ja som zatiaľ dostal dve ponuky, ako Slovaktual a Scat ale dá sa to zverejniť normálne 

na internete  

Pavol Šimun – a zverejní sa to kde, na našej stránke  

Ing. Pavel Zajac – na našej stránke, áno  

Ing. Marián Benka – to už bolo nejaké výberové konanie 

Ing. Pavel Zajac – nie, len teraz začne, zatiaľ sme ho nespúšťali, ako ja mám, predbežné ponuky mám 

od dvoch firiem, od Scatu a aSlovaktualu ale vlastne teraz to rieši odborne spôsobilá osoba ako cez 

ministerstvo financií ja si to nezoberiem na krk  

Bc. Zdenko Urva – to sú tie dve čo si posielal, alebo sú nejaké nové  

Ing. Pavel zajac – nie tie dve, čo som ti posielal, ja inú zatiaľ nemám ak sa tam niekto prihlási, druhá 

vec je tá, ako ja som poprosil obstarávateľa, nie že sa nám stane, že to vyhrá nejaká garážová firma, 

ktorá to z profilov vyrába ako  

Bc. Zdenko Urva – my sme sa riadne dohodli, aby to bolo  také, ako boli v tom projekte 

Ing. Pavel zajac – no však  

Ing. Marián Benka – to musia byť presne také,  

Ing. Pavel Zajac – mal by tam mať všetko zahrnuté, verejný obstarávateľ mal celý projekt vlastne 

k dispozícii a vlastne vychádzal z toho  

Ján Turčan – a to sa má vyčerpať do konca roka  

Ing. Pavel Zajac – áno  

Ing. Marián Benka – aj spraviť  

Ing. Pavel Zajac – áno, však ako to je otázka, zoberte si vyrábanie nejaké tri týždne, nech sa páči, ďalej, 

viete, že kvôli tomuto sme čakali ako dopadne celý ten ......, takže ako ja mám verejného obstarávateľa 

na maily veci sa mi zdá od júna takže ja som to mohol pustiť, ale ste povedali že zatiaľ to nepúšťať, tak 

som to nepustil  

Ing. Marián Benka  - neviete, prečo to nedostal ................ 

Ing. Pavel Zajac – neviem, zatiaľ mi ani len nikto nepovedal ani sme nedostali vyjadrenie písomné,  

Ing. Marián Benka - ................ 

Ing. Pavel Zajac – jaj, tak to neviem, ja som v zozname nepozeral  

Bc. Zdenko Urva – toto možno s tým nesúvisí ale chcem sa spýtať na tú trávu čo urobili tie detváky, tú 

dieru 

Ing. Pavel Zajac – to myslíš toho   

Bc. Zdenko Urva – neviem, bolo by to dobre dať spraviť a už neviem, či sa budú rodičia naháňať či ja 

neviem, koľko to bude stáť ako čo a ak sa zozimí a bude sa ten  ľad robiť, či to zasa nepoškodí  
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Ing. Pavel Zajac – prosím ťa, keď budeš mať čas tak mi zavolaj a pôjdeme to pozrieť, aby som ja vedel 

presne to miesto, hej, dobre  

Bc. Zdenko Urva – ja len že za chvíľu je tu zima a budeme to zaľadňovať 

Ing. Pavel Zajac – chápem o čo ti ide  

Bc. Zdenko Urva – a jedna vec je, to som sa už pýtal, tie kamery 

Ing. Pavel Zajac – kamery zatiaľ sa, sú v štádiu vyhodnocovania teraz nám poslali z úradu podpredsedu 

vlády pre investície, že sme mali zle tabuľku deni minis tak sme ju opravili, poslali späť čiže je to ešte 

len v štádiu vyhodnocovania  

Bc. Zdenko Urva – lebo už sme našli nejaké projekty, že sme   

Ing. Pavel Zajac – to boli vyhodnocované kamery z minulého roka z jesene, jar ešte nie je vyhodnotená, 

nemám čo iné na to povedať, ako  

Bc. Zdenko Urva – dobre  

Ing. Pavel Zajac – bohu žiaľ, takto fungujú projekty, viem, že sme skončili v kraji na ôsmom mieste čiže 

akože tie financie by sme dostať mali a teraz vidíte, že kontrolujú, že kontrolujú vecnú stránku veci 

pričom ja tvrdím, že my sme ten, my sme ten výkaz čo sme mali dať, tú pomoc deni minis mali správne, 

lebo sme tam mali o jeden údaj viac ako mali z úradu práce, čiže ešte mi odkázali z úradu vlády, že ja 

mám poprosiť úrad práce aby zverejnili to, čo majú  

Bc. Zdenko Urva – potom mám ešte k tomu, že ak .....................má význam dať tie fotopasce  

Peter Kováč – tie fotopasce chcete dať iba na Flós  

Ing. Pavel Zajac – fotopasce idú hlavne do extravilánu, hlavne do extravilánu  

Bc. Zdenko Urva – tak dobre potom  

Ing. Pavel Zajac – otázky ďalšie, takže aby sme si to zhrnuli, vyhadzujeme multifunkčné ihrisko, 

dvadsať jedna tisíc, či koľko je to 

Pavol Šimun -   21 891,92 Eur 

Ing. Marián Benka – a ešte k tomu rozhlasu,  

Peter Kováč – ja by som do toho šiel 

Pavol Šimun - čo ako, navýšiť, aby sa spravil celý  

Ing. Pavel Zajac- nie, tak zatiaľ to nechajme takto, ak sa bude robiť tak sa to dokončí na jar  

Pavol Šimun – že spraví zatiaľ len to Močilie, hej 

Ing. Pavel Zajac – no jasné 

Pavol Šimun – to budú robiť tí, čo robili 

Ing. Pavel Zajac - áno, stále to bude robiť Čelár  

Bc. Zdenko Urva – raz to bude treba spraviť, ja si myslím 

Ing. Pavel Zajac-  to tie drôty ako viete, čo sme prišli na to, že to skratuje tuto na rohu pošty, lebo 

skrátka tam boli drôty omotané o nejakú železnú tyč a skrátka viete, že tam sa tá bužírka z toho drobí 

a skrátka to skratovalo a už sme nemali čo s tým iné urobiť, len prišiel s plošinou  odstrihol to a hotovo 

ako nemáme s tým, čo urobiť, vlastne tento na  rohu ešte ide pri pošte ešte ide ale ten ďalej, na tom 

prvom stĺpe oproti škole tam to skratovalo, má ešte niekto niečo  

Ing. Marián Benka – no ja mám k tomu rozpočtu ak bude takto rozpočet schválený ako bol navrhnutý 

minule bez nejakých tých vecí, tak to, čo máme tie projekty aj na tú zástavku aj na to, zastávku aj na 

vodovod žeby sa začalo robiť  

Ing. Pavel Zajac – ale hovorím, ja som už oslovil, lebo tá mi už napísala cenovú ponuku len projektant je 

momentálne na dovolenke, hej takže nemám to ako spraviť a hovorím, nemám to ako spraviť, ja sa ešte 
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raz chcem spýtať na to detské ihrisko, dohoda je prosím vás, gumové rohože pod zariadením a zvyšok 

tráva, tráva vysiata či kobercová,  

Pavol Šimun – to už je zasa o cene  

Ing. Marián Benka – kobercová  

Ing. Pavel Zajac – ďalšia vec, potrebujem tam vyhodiť ešte tie lavičky keď ste to bagrovali tak ste mali 

vyhodiť aj tie lavičky, tie lavičky tam nemôžu takto zostať ako sú tam  

Pavol Šimun – my sme navrhli, aby sme sa išli tam a povedali si ako ďalej dokončíme veci  

Ing. Pavel Zajac – lebo tam ja potrebujem teraz, ďalšia vec, ja na tých skalách potrebujem vedieť výšku, 

lebo osobne si myslím, že mám tam chýba nejakých desať dvadsať centimetrov,  

Peter Kováč  – nechávali sme desať nad terén, možno že deväť, to tam už 

Bc. Jana Majerová – lebo štrk tam ešte by mal ísť 

Ing. Pavel Zajac – no počkaj, teraz sa rozprávame o dvoch veciach, tá tráva na štrk nepôjde,  

Peter Kováč – nie, nie že keď to nie je rovina absolútna tak tá voda bude mať kde stekať, stačí tam dať 

utlačený piesok, nejaký homog alebo niečo  

Ing. Pavel Zajac – pod tie rohože pôjde štrk,  

Peter Kováč – pod to ostatné tam je to jedno, tam či už si to zatrávniš či čo spravíme, ale bolo by dobre 

sa tam stretnúť, aby fakt bolo každému všetko jasné, nie že potok dakto povie, že ja som si to ináč 

predstavoval alebo čo  

Pavol Šimun – jedna vec a druhá vec, dohodnúť sa aj kto čo zabezpečí, kto čo spraví 

Ing. Pavel Zajac – dobre 

Pavol Šimun – aby sa to dokončilo  

Ing. Pavel Zajac – dobre,  

Bc. Zdenko Urva – a ten múr nie 

Ing. Pavel Zajac – lebo hovorím, ja som si dal vytlačiť celú tú zložku ohľadom tých, ako dalo by sa to 

rôzne urobiť, dal by sa tam nasypať štrk, .............ktoré spĺňajú normu, aby to bolo bezpečné, sú tam 

viacero možností, lenže napríklad lenže keby sme tam dali štrk tak absolútne to nemá význam bez 

ohradenia od ............. 

Peter Kováč – no veď to, treba to ohradiť 

Pavol Šimun – práve preto sme povedali že stretnime sa tam, dohodneme sa a čo sa bude môcť spraviť 

sa spraví svojpomocne a čo nie  

Bc. Zdenko Urva - .....nejaký ten múrik a žľabovky pri tých lavičkách  

Pavol Šimun – lebo teda naozaj, čo s tými lavičkami, vyhodiť ich nevyhodiť, lebo 

Ing. Pavel Zajac - lebo minimálne vyhodiť sa mali, lebo teraz sú utopené, teraz nám slúžia ako mólo, že 

nám naskákali do tej dolnej časti, ale hovorím, minimálne vyhodiť stade sa musia ak sa osadia späť, tak 

sa osadia ale už do tej do novej roviny, nie tak ako sú momentálne, čiže určite ich treba vybrať 

Peter Kováč – ešte otázka, že my sme tam ten spodok a ten kryt že či by neboli tam k tej spodnej časti 

a v tej hornej by teda ak to budú len žľabovky či teda nie k tej dolnej 

Pavol Šimun – viete čo, tuná to budeme zbytočne  riešiť, tam sa dohodneme na mieste činu, tam sa 

dohodneme ako a čo, lebo budeme sa rozprávať a 

Ing. Pavel Zajac – dobre, má ešte niekto niečo k úprave rozpočtu  

Pavol Šimun – ja som sa ešte jednu vec chcel spýtať, minule si vravel, že prišlo vyjadrenie k tej 

elektrickej prípojke, čo sa týka kuchyne, 

Ing. Pavel Zajac – poslal som vám  

Pavol Šimun – áno, veď ja viem a teraz bude niekto musieť vypracovať projekt,  
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Ing. Pavel zajac – áno 

Pavol Šimun – je otázka, chceme tento projekt dať vypracovať, chceme ísť do tej kuchyni alebo 

počkáme koľko bude stravníkov a potom uvidíme čo ďalej  

Ing. Pavel Zajac – no neviem, toto je rozhodnutie na vás ak treba projekt tak ja zdvihnem telefón ak 

nemáte svojho projektanta tak ja zavolám Števovi Drobovi, ktorý to spraví  

Pavol Šimun – to je úplne nová prípojka, to bude celkom na iných kábloch, nové pripojenie cugrunt  

Ján Turčan – na tie nové zariadenia, ktoré sú musí byť silnejšia  

Ing. Pavel Zajac – pán Tajboš akurát napísal, že prosím vás, toto povedzte projektantovi, hej tam je 

zvýraznený  

Pavol Šimun – to vyjadrenie elektrikárov keď sa dá projektantovi, tak projektant bude tomu rozumieť 

a bude vedieť čo má spraviť, bude potom treba ukázať projekt kuchyni aby potom vedel, kde sa má 

umiestniť rozvádzač  

Bc. Zdenko Urva – táto kuchyňa sa nebude do konca roka robiť nič  

Ján Turčan – hovoríme o budúcom roku už  

Pavol Šimun – ale aby to bolo pripravené  

Ján Turčan – lebo sme sa dohodli že to spravíme z vlastných zdrojov  

Bc. Zdenko Urva - ......... 

Pavol Šimun – ale ten projekt by sa mohol spraviť,  

Katarína Resutíková Mandyčevská – elektrika môže byť pripravená, nie  

Pavol Šimun  - na tú prípojku, na tú elektriku 

Ing. Pavel Zajac – viete, podľa mňa je to jednoduché, neviem, či to bude stačiť ale podľa mňa bude 

stačiť, dajme to do tých projektových dokumentácií čo je na tú kanalizáciu a napojenie na verejný 

vodovod dajme tam aj napojenie elektrika škola, vopchajme to do toho, iba to dopíšme to tam,  

Pavol Šimun – tam čo je tých štyri tisíc 

Ing. Pavel Zajac – päť tisíc, podľa mňa na ten vodovod tam je asi dvesto metrov tam tri tisíc určite bude 

stačiť a podľa mňa nejakých tisíc päťsto bude na tú elektriku, viacej asi nie, tých päť tisíc sa ani neminie  

Pavol Šimun – čiže dáme plus elektrická prípojka na školu 

Ing. Marián Benka – síce môže byť, dobre  

Ing. Pavel Zajac -  čiže môžem nájsť ja projektanta alebo máte niekto niekoho, či to mám robiť súťažou 

Pavol Šimun – jasné, jasné súťažou treba robiť, peniaze na to budú v rozpočte a treba to spraviť a kto 

to bude robiť z nás 

Katarína Resutíková Mandyčevská – ale pán Šimun vraví, že otázka, či sa to má robiť súťažou, no tak 

jasné 

Pavol Šimun – jaj 

Ing. Pavel zajac – lebo viete aký je dneska problém, dneska je problém vôbec nájsť projektanta, ktorý 

vám to začne robiť, hej, lebo skôr dneska je iný problém, hej, dobre, má ešte niekto niečo k rozpočtu, 

tak poprosím uznesenie 

Pavol Šimun – ale ja sa teraz spýtam, idem do uznesenia dopisovať, že vypúšťame to multifunkčné 

ihrisko  alebo nie, lebo ja by som to do uznesenia dopísal, že, prečítam uznesenie ako je, obecné 

zastupiteľstvo obce Ľubietová schvaľuje úpravu rozpočtu obce Ľubietová v zmysle rozpočtového 

opatrenia číslo tri lomeno dvetisíc devätnásť, či sa dohodneme, že to len tu vyškrtneme a upraví sa a to 

sa priloží k uzneseniu alebo ideme o vypustenie položky tej a tej  

Ing. Pavel Zajac – rozhodnite sa 
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Ing. Peter Sedláček – ja by som odporučil, že aby sme si to prešli ešte raz, to čo sme chceli prijať, 

vyhodíme respektíve nevyhodíme, takže pre poriadok – rozhlas nechávame, dobre, nechávame, 

vybudovanie ihriska dvadsať jedna osemsto deväťdesiat nenechávame a tie pokuty a penále 

nechávame alebo vyhadzujeme  

Ing. Pavel Zajac – pozrite sa, k tým pokutám a penálom sa podľa mňa nevyhneme, my sme spravili 

opatrenia v tom, že momentálne, keď si zoberiete minulý rok sme niektoré pokuty zaplatili za Štefánika, 

Michal Majoroš je teraz prvý rok odborne spôsobilá osoba na vedenie čovky a kanalizácie, ako musíte 

mu nechať určitý čas, aby skrátka prišiel na veci, ktoré riešila tá osoba a on skrátka o nich nevedel, 

bohužiaľ Štefánik s nami nekomunikoval, teraz napríklad sme dostali päťsto euro pokutu za nejaký, mali 

sme napísať, že sme mali niečo nulové, hej, ale skrátka nikto z nás o tom nevedel lebo to riešil odborne 

spôsobilý človek, čo riešil čovku, len ja chápem, že on má na to akože certifikát a mal by to vedieť ale to 

pri tejto byrokracii aká je pri tej čovke a kanalizácii ako to nemá šancu  

Peter Kováč – ale Peter chcel len to povedať 

Ing. Peter Sedláček – nepochopili sme sa  

Peter Kováč – že spravil škodu pre obec  

Ing. Pavel Zajac -  skúsiť to môžeme všetci,  

Peter Kováč – aby sa to riešilo cez poistku 

Ing. Marián Benka – z princípu v rozpočte to zostať môže, je otázka aby sa to riešilo cez poisťovňu,  

Ing. Peter Sedláček – Marián, ja keď to zostane, keď to zostane rozpočtované, tak ani boh už nezariadi 

to, aby sa to riešilo cez poisťovňu, jednoducho si myslím, že pokuty a penále v rozpočte nemajú čo 

hľadať a majú sa riešiť cez poisťovňu, teda každý by mal byť teda mal by mať poistenie za 

zodpovednosť pri výkone 

Ing. Pavel Zajac – pozrite sa, rozhodnite sa ako chcete  

Ing. Peter Sedláček – samozrejme 

Ing. Marián Benka – samozrejme,  

Ing. Peter Sedláček – podľa výšky poistenia  

Peter Kováč – po jednom 

Ing. Marián Benka – ja by som povedal, že pokuty a penále sú vo výdavkovej časti, a teraz je dôležité 

aby sme si urobili opatrenia na to, aby sa z tej výdavkovej časti dostali do príjmovej, čiže je dôležité 

konať, my teraz schvaľujeme nejaký ten rozpočet, ktorý potrebujeme mať tak aby bol v ažurite aby tá 

pokuta bola vyúčtovaná, bude zaplatená respektíve bola zaplatená to ja neviem, čiže my v tom rozpočte 

potrebujeme dodržať rozpočtové pravidlá, teraz je dôležité aby sme hľadali cestu ako naplniť ten príjem, 

hej, čiže je otázka či si zvýšime o to príjmovú stránku tým pádom mi vznikne úloha že spravíme 

maximum pre to aby sa tá platba od poisťovne dostala alebo ako čo s tým, v zásade ak máme tu 

položky sto desať euro ............aby sme to riešili to je presne to isté ako keď plánujeme rozpočtované 

poistné udalosti na autá, tak je to poistná udalosť a autá tento výdaj musíme zaplatiť, následne do pol 

roka príde hradenie z poisťovne, a potom je to príjem, hej pri rozpočtových pravidlách musíme riešiť 

obozretnosť hospodárenia tak, aby sme neplatili veci ktoré nie sú plánované aby sme riešili veci ktoré 

utekajú, hej, a tam sú práve tie, tie faktúry aby sa to už ďalej neopakovalo, že sa zaplatí faktúra a potom 

čo s tým robiť, ako máme s peters van, jednoducho nesmie, nesmie nastať taký stav, keď treba niečo 

treba dopredu povedať čo to bude stáť, ako to bude stáť pripravíme rozpočet, urobíme predpoklad či to 

zarátať alebo nezarátať, sú to nebezpečné veci ktoré potom keď sa nevydokladajú tak vznikne diera 

a potom čo s tým dodatočne legalizovať alebo potom čo s tým, tri roky za sebou rozpočet s výhradou  

Bc. Zdenko Urva – dobre,  
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Ing. Pavel Zajac – nech sa ľúbi 

Pavol Šimun – na druhej strane so Zdenom sme sa tuto rozprávali, Zdeno má pravdu ak je aj poistený 

ale ak on urobil chybu administratívnu tak neviem, či to poisťovňa uzná 

Peter Kováč – to nie  

Ing. Peter Sedláček – ale to už nie je náš problém,  

Bc. Zdenko Urva – no dobre, poďme ďalej 

Ing. Pavel Zajac – ako ideme ďalej, idete to vyhodiť, či nejdete to vyhodiť to je otázka,teraz tuto riešime,  

Pavol Šimun – tak je tu návrh, keď nevieme sa dohodnúť  

Bc. Zdenko Urva – dajme hlasovať 

Pavol Šimun – dajme hlasovať  

Ing. Pavel zajac – dobre, čiže bol návrh prvý pána Sedláčeka aby sa to vyhodilo, kto je za aby sa to 

vyhodilo, jeden, kto je proti aby sa to vyhodilo viacerí, ďakujem, nevyhadzuje sa, ešte niečo ideme 

riešiť, či Peťo pokračuje 

Ing. Peter Sedláček – čiže len sme vyhodili ihrisko, hej 

Pavol Šimun – môžeme aj o tom hlasovať ak chceme 

Ing. Pavel Zajac – dobre, čiže vyhodili sme ihrisko, ideme to písať do uznesenia či nejdeme to písať do 

uznesenia 

Ing. Peter Sedláček – áno, ideme číslo položky, neviem koľko osem jedna  

Ing. Pavel Zajac – to druhé, sedem jedna sedem nula nula štyri jedna  

Bc. Zdenko Urva – okrem položky sedem jedna sedem nula nula štyri jedna 

Ing. Pavel zajac – lebo jedna nula osem je viac tých položiek, dobre poprosím uznesenie  

Pavol Šimun - to musím na konci povedať 

Ing. Pavel Zajac - pokým Paľo urobí uznesenie iba vás informujem, že som sa teda obrátil na povodie 

Hrona ohľadom toho stretnutia ale už prišlo aj to rozhodnutie, že teda majú, že teda je to ich majetok 

toho toku, majú si dokončiť kolaudáciu, ale iba to vám chcem povedať, že povodie Hrona súhlasí až po 

druhom októbri so stretnutím, po druhom októbri aby ste vedeli 

Ing. Peter Sedláček – dobre 

Katarína Resutíková Mandyčevská – ďakujeme 

Pavol Šimun – mám napísané 

Ing. Pavel Zajac – nech sa lúbi, pokračujeme v číslovaní 

Pavol Šimun - Uznesenie OcZ 6 – 8/2019 zo dňa 12. septembra  2019  obecné zastupiteľstvo obce 
Ľubietová   
Ing. Peter Sedláček – ešte raz prečítaj číslo uznesenia  
Pavol Šimun – OcZ 6 – 8/ 2019 
Ing. Peter Sedláček – dobre, ďakujem  
Pavol Šimun – zo dňa 12. septembra 2019 obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová schvaľuje úpravu 
rozpočtu obce Ľubietová na rok 2019 v zmysle rozpočtového opatrenia číslo 3/2019 upravený 
o vypustenie položky 08.1.0  717 001 41 vybudovanie multifunkčného ihriska  
Ing. Pavel Zajac – ďakujem kto je za, osem, zdržal sa 
Ing. Peter Sedláček – ja som sa zdržal  
Ing. Pavel Zajac – zdržal sa inžinier Peter Sedláček, ostatní boli za, priznám sa, že tým, že ja som tam 
zaradil ten majetok obce a priznám sa, že nemám nič pripravené lebo som prišiel neskoro kvôli pani 
ministerke, a nemám, a Zuzana mi ani neodovzdala tie dve obálky čo sa týka toho Rôštu takže skúste 
mi povedať, že čo ideme riešiť v rámci toho majetku ak ideme riešiť ak chcete riešiť 
Peter Kováč – je dačo súrne  
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Ing. Pavel Zajac – no je tam jedine tá cirkevná pôda je tam ak chcete tú riešiť, čo pán farár poslal, to 
sme vám preposlali, hej a hovorím ostatné veci tie by som povedal, že kľudne počkajú, hej 
Ing. Marián Benka – určite by sme to mali riešiť a ja mám ešte ohľadom Podlipy otázku dokedy tam 
bude tá chalupa 
Ing. Pavel Zajac – viete čo, dáme ju rozobrať, dáme ju odstrániť  a čo sa robí tam s tou jaskyňou  
Ing. Pavel Zajac – s ktorou jaskyňou  
Peter Kováč – hore na Hálni 
Ing. Pavel Zajac – viete čo, robili tam prieskum ako geologický a majú si to dať do poriadku, hej odpracú 
to zasa späť  
Pavol Šimun – geologický prieskum 
Ing. Pavel Zajac – áno, no iba kopali jamu, štôlňu lebo skrátka išli skúmať odoberať dáke vzorky a majú 
to odpratať späť, všetko to financujú oni 
Pavol Šimun – a kto oni 
Ing. Marián Benka – počul som také veci, že tam má byť niečo pre turistov sprístupnené, takéto reči, tak 
neviem či to je v súvislosti s tým alebo 
Ing. Pavel Zajac – nie, nie, nie a bane určite, a bane aby ste mohli sprístupniť musíte mať povolenie 
z banského úradu  
Ing. Marián Benka – ja to chápem, že to, čo je pod zemou patrí štátu a to nie je žiadna sranda 
Ing. Pavel Zajac – no ešte  
Ing. Peter Sedláček – a to tá odbagrovaná hálňa to je títo čo hovoríš 
Ing. Pavel Zajac – áno  
Ing. Peter Sedláček – v rámci výskumu 
Ing. Pavel Zajac – áno, majú to upratať do pôvodného stavu, no prečítali ste tú zmluvu, či čo ideme 
riešiť, pána farára ideme riešiť  
Ing. Marián Benka – no tak ja ako si myslím, že teraz by sme mali asi odsúhlasiť tú zmluvu, lebo ja 
v podstate som tú zmluvu čítal a myslím, že tie podmienky sú vyvážené, v zmysle toho, čo sa dohodlo 
Ing. Pavel Zajac – dobre, nech sa páči, otváram diskusiu, kto to čítal 
Pavol Šimun- všetci, aspoň ja, je to v podstate 
Ing. Pavel Zajac – ak nemáte s tým problém tak poprosím, napíšte uznesenie  
Pavol Šimun – napíšte uznesenie, čo ideme odsúhlasovať lebo minule sme odsúhlasili zverejnenie 
zámeny pozemkov a na základe toho sa mal spraviť geometrický plán, my by sme mali teraz napísať 
uznesenie o zámene pozemkov, nie  
Ing. Marián Benka  - ................zámennej zmluvy a uzavretie zmluvy 
Ing. Pavel Zajac – priznám sa všetko je uvedené v tej zmluve 
Pavol Šimun – dobre, takže ideme odsúhlasiť zmluvu  
Ing. Pavel Zajac – no lebo to je tak zložité lebo pokým toto, sformulujeme toto uznesenie tak skôr 
schválime zmluvu  
Pavol Šimun – ja len aby to bolo všetko na poriadku,  
Ing. Pavel Zajac - ...........tak ako my si, podľa mňa je to v tej zmluve jasne uvedené, že čo sa deje  
Bc. Zdenko Urva – trocha som mimo obrazu, ale dneska by sme mali odsúhlasovať zmluvu, uznesenie 
je platné, kde sme povedali, že ideme do tej zámeny a do všetkého  
Pavol Šimun – ale to sme odsúhlasili  Zdeno iba uznesenie na zverejnenie zámeru 
Ing. Pavel Zajac – zámeru o výmene a teraz vlastne vy musíte schváliť to doplatenie tých osem tisíc 
päťsto euro 
Pavol Šimun – my musíme odsúhlasiť zámenu a vysporiadanie finančnej čiastky, teraz je otázka, či 
ideme odsúhlasiť zmluvu, ktorá 
Ing. Pavel Zajac – či ideme napísať uznesenie, že odsúhlasíte zámenu pozemkov toho a toho za to a to 
a plus doplatenie peňazí  
Bc. Zdenko Urva – tak by som to ja riešil 
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Pavol Šimun – to by sme, mali by sme si pozrieť uznesenia aké sme dali na zverejnenie a od toho by 
sme sa mali odpichnúť, ak ho máš dade 
Bc. Zdenko Urva –  
Ing. Pavel Zajac – ale ináč v tom návrhu zmluvy je to vlastne uvedené všetko akože tam to ide pekne 
zaradom všetko  
Pavol Šimun – bude to potom stačiť aj na zápis na vklad do katastra 
Ing. Pavel Zajac -  podľa mňa z tej zmluvy to krásne vieme vybrať, že teda odsúhlasuje zámenu 
pozemku toho a toho lebo tam to je všetko napísané  
Pavol Šimun – lebo tá zmluva je napísaná akože celkom, celkom ako má byť 
Ing. Pavel Zajac – však ju robil právnik, takže ak chcete, ideme spraviť to uznesenie ohľadom  
Bc. Zdenko Urva – tak sa treba dohodnúť  
Ing. Pavel Zajac – no tak máte tu niekto tú zmluvu   -  príprava uznesenia  
Ing. Pavel Zajac – môžem si ju požičať, idem ju prefotiť, 
Pavol Šimun – nie, nemusíš  
Ing. Pavel Zajac – pozemok jedna, nehnuteľnosť jedna, no, čiže obecné zastupiteľstvo Ľubietová 
schvaľuje zámenu pozemku KNC 1363/1 
Pavol Šimun – počkaj , čiže obecné zastupiteľstvo Ľubietová schvaľuje zámenu pozemku 
Ing. Pavel Zajac – parcelu KN C 1363/1 
Pavol Šimun – pozemku KN C  
Ing. Pavel Zajac – 1363/1 trvalo trávny porast o výmere 142962metrov štvorcových  
Pavol Šimun – 142 
Ing. Pavel Zajac – počkajte, to je nejaká blbosť 
Katarína Resutíková Mandyčevská – to je štrnásť hektárov  
Ing. Pavel Zajac – ospravedlňujem sa, vydržte  
Ing. Marián Benka – to je len konštatovanie, že obec je vlastníkom  
Ing. Pavel Zajac – aha, tuto je to, čiže pardon, ešte raz KN C 1363/7 trvalo trávne porasty o výmere 
14932 metrov štvorcových  
Pavol Šimun – 14932 metrov štvorcových vo vlastníctve obce  
Ing. Pavel Zajac – vo vlastníctve obce za parcelu, za pozemok KN C 743/3 
Pavol Šimun – obce Ľubietová za pozemok  
Ing. Pavel Zajac – KN C číslo 743/3 ostatná plocha o výmere 3396 metrov štvorcových, to dajme ako za 
a/ schvaľuje  
Pavol Šimun – to číslo ťa môžem poprosiť ešte raz  
Ing. Pavel Zajac – výmenu 
Pavol Šimun – áno, 
Ing. Pavel Zajac – 3396 metrov štvorcových  
Pavol Šimun – to bude jedna časť a druhá bude o tom zaplatení  
Ing. Pavel Zajac – nevidím tú sumu nikde  
Ing. Marián Benka – článok dva tri  
Ing. Pavel Zajac – dva tri, aha dobre, čiže dobre obecné zastupiteľstvo obec Ľubietová schvaľuje  
Pavol Šimun – ja by som to spravil toto bude za a/ a bude za b/ a teraz za b/ schvaľuje 
Ing. Marián Benka  - nie za b/, to je dokopy všetko, lebo tá zmluva je písaní v jednom  
Ing. Pavel Zajac – no tu ide o jedno, že musíme napísať tú sumu, hej  
Bc. Zdenko Urva – včetne doplatku vo výške  
Ing. Marián Benka – v rátane doplatku vo výške  
Ing. Pavel Zajac – 8591 celá a 88 centov, 
Pavol Šimun – a doplatku vo výške 8591,88 €  
Ing. Pavel Zajac – 8591,88 eura 
Pavol Šimun – povedzte mi tú sumu ešte raz 
Ing. Pavel Zajac – 8591,88 eura, stačí takto  



16 z 26 
 

Pavol Šimun – ale kto komu zaplatí, vrátane doplatku vo výške 8591,88 rímskokatolíckej cirkvi 
Ing. Pavel Zajac – ahá, jasné, len ešte tam treba byť jasné, že doplácame my cirkvi 
Peter Kováč – už to tam dopíšte  
Ing. Marián Benka – a ešte by sa tam malo dopísať, že berieme na vedomie, že sú tam tie plomby  

- príprava uznesenia 
Ing. Marián Benka – ešte by sme tam mali dopísať 
Ing. Pavel Zajac – Paľo, ešte máte dopísať, že, že berieme na vedomie, že obecné zastupiteľstvo 
Ľubietová berie na vedomie že sú tam plomby v prospech obce Ľubietová  
Pavol Šimun – vrátane doplatku vo výške 8591,88 eur v prospech  
Ing. Pavel Zajac – v prospech rímskokatolíckej cirkvi 
Pavol Šimun – v prospech 
Ing. Pavel Zajac – dajme to tak, potom je tom jasné, hej 
Ing. Marián Benka – aby to bolo celkom jasné,  
Pavol Zajac – a ďalej, obecné zastupiteľstvo berie na vedomie že na uvedenej parcele rímskokatolíckej 
cirkvi je plomba v prospech obce Ľubietová  
Pavol Šimun – v prospech rímskokatolíckej cirkvi  
Ing. Pavel Zajac – v prospech obce Ľubietová 
Pavol Šimun – obecné zastupiteľstvo obce berie na vedomie že na odkupovanej parcele, nie na parcele 
KN C 743/3, na okresnom úrade Banská Bystrica odbor katastra sú vedené plomby v prospech obce 
Ľubietová  
Pavol Šimun – v prospech obce  
Ing. Pavel Zajac – Ľubietová, skúsme, poprosím vás, počúvajte aby to dávalo logický zmysel   
Pavol Šimun - Uznesenie OcZ 6 – 9/2019 zo dňa 12. septembra  2019  obecné zastupiteľstvo obce 
Ľubietová  schvaľuje zámenu pozemkov KN C 1363/7 trvalý trávnatý porast o výmere 14932 metrov 
štvorcových vo vlastníctve obce Ľubietová za pozemok KN C 743/3 ostatné plochy o výmere 3396 
metrov štvorcových vo vlastníctve rímskokatolíckej cirkvi vrátane doplatku vi výške 8591,88 eura 
v prospech rímskokatolíckej cirkvi 
Obecné zastupiteľstvo obec Ľubietová berie na vedomie, že na parcele 743/3 sú vedené plomby 
v prospech obce Ľubietová  
Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, všetci, ďakujem, dobre, máme ešte niečo do týchto majetkových 
vecí  
Pavol Šimun  - čo tam minule zostalo, Robo Pepich ako sa vyrieši, či to  
Ing. Pavel Zajac – Robo Pepich sa zatiaľ nevyriešil nijako, priznám sa, nijako sme to nevyriešili, to isté 
som prišiel pri Gastonovi na to, že mali sme zverejnenú zlú parcelu, takže musíme to zverejniť znova  
Bc. Zdenko Urva – a s Liborom 
Ing. Pavel Zajac – z Liborom nemáme ešte znalecký posudok, to isté je bytovka a Bautrade, lebo 
skrátka znalec toho má tak veľa, že skrátka nestíha, čiže asi tak a tie dve obálky, priznám sa, že to je 
len a len o tom, že treba tie dve obálky čo  máme verejnú súťaž len otvoriť, priznám sa, že keď som 
prišiel som si ich zabudol od Zuzany vypýtať  
Pavol Šimun – ja sa spýtam, tie obálky keby sme to potom vyriešili, keď sa stretneme na tom ihrisku  
Ing. Pavel Zajac – no nemám s tým problém, obálky sú zapečatené, sú tu na úrade  
Pavol Šimun – na tom stretnutí, žeby sa to neodkladalo nech sa to vyrieši, nebudeme čakať do ďalšieho 
zastupiteľstva  
Ján Turčan – to sa musíme dohodnúť  
Pavol Šimun – že kedy sa stretneme 
Ing. Pavel Zajac – priznám sa že ani netuším, kto dal vyššiu cenu  
Pavol Šimun – dobre, tak ale oné, nejdeme teraz prijímať teraz uznesenie, vyhodnotíme súťaž 
a oboznámiš že takto súťaž dopadla a na najbližšom zastupiteľstve  
Ing. Pavel Zajac – dobre, budeme vedieť pripraviť uznesenie  
Bc. Zdenko Urva – tá pani ........ 
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Ing. Pavel Zajac – ako, ešte raz 
Bc. Zdenko Urva – tá pani, čo posielala ten mail na nejaký ten múrik  
Ing. Pavel Zajac – no to je, pozrite sa to je otázka veci na Močilí, to je ten dom s tým totemom, ako pani 
Halmová si myslí, že ja im budem opravovať plot aj ten múrik rozpadnutý, povedal som, že nie, ako 
hovorím ja som mal jednu, ja som mal jednu akože jediné riešenie ktoré by tam bolo, že dobre, žeby 
sme to urobili, v tom prípade, že ak nám z vnútra záhrady dovolí postaviť nový múrik, hej, lebo to by 
malo ešte nejakú logiku, hej, že teda by sme získali kúsok pozemku, a na tom by sme postavili ten 
múrik a nepadalo by jej to do záhrady, ale v tomto momente ona povedala, že nie že takto si to ona 
nepredstavuje čiže my máme jej plot zbúrať a postaviť nový, pre nás je to absolútne  
Bc. Zdenko Urva – ja sa pýtam, či jej odpovieš, aby sme zasa neboli nejako, že  
Ing. Pavel Zajac – my sme sa o tom rozprávali, ja som jej ponúkol jediné toto riešenie, že nech dovolí, 
žeby sme to háčko spravili zvnútra múra, pokým ten plot ako tak drží, keď povie, že nie tak nech si to 
vyrieši sama  
Bc. Zdenko Urva – nebudeme robiť takéto blbosti, robiť jej nejaký múrik na jej pozemku, len veľa 
komplikácií potom vzniká, čo ma ľudia oslovujú, že im neodpovieš a sťažujú sa, že starosta  
Ing. Pavel Zajac – môžem jej tak ako ona napísala mail, tak jej odpoviem mailom 
Peter Kováč – ten plot je na jej pozemku 
Ing. Pavel Zajac – na jej  
Pavol Šimun – presne tak 
Bc. Zdenko Urva – ide len o to, aby si jej odpovedal,  
Ing. Pavel Zajac – nie je problém,  
Ing. Marián Benka – môžem ešte ja pán starosta, .............bavili sme sa, že je to pozemok  
Ing. Pavel Zajac – Slovenskej republiky 
Ing. Marián Benka – že tam spravíme iné riešenie .....urobiť krajnicu aby sa to spravilo, urobilo pred tým 
.............betónová stavba alebo čo, keby bol štrk a vyložilo by sa to  
Ing. Pavel zajac – máte predstavu, ako to chcete vyriešiť  
Ing. Marián Benka – no proste ako  
Ing. Pavel Zajac – žrdinu z borovíc, napíšte koľko tej žrde potrebujete  
Ing. Marián Benka – napíšem, ale žrdina vlastne z borovice, štrk jemný, žeby sa trošku zhutnil 
Ing. Pavel Zajac – dobre 
Ing. Marián Benka – žeby sa urobili nášľapné, štyridsať na štyridsať , tieto platne aby sa dalo chodiť 
Ing. Pavel Zajac – dobre 
Ing. Marián Benka – to je asi také najnutnejšie riešenie ale bude tam treba vypilovať aj stromy alebo 
aspoň opíliť vetve  
Ing. Pavel Zajac – dobre  
Ing. Marián Benka – čiže napíšem žiadosť na obec  
Ing. Pavel Zajac – to vyriešime, to nebude problém 
Ing. Marián Benka – aby sa to tam trošku presvetlilo  
Ing. Pavel Zajac – tam je jediný problém či nie sú tie pozemky, tie posledné iného majiteľa, ja si to 
pozriem na mape, neviem teraz 
Ing. Marián Benka – tam je to najhoršie ako v postate to stúpanie  
Ing. Pavel Zajac – lebo podľa mňa, neviem aký je tam veľký priestor čo sa týka toho pozemku, lebo tam 
vlastne zasahuje ten súkromný pozemok a tam neviem po kade, pozriem si to na mape, dobre  
Ing. Marián Benka – ako je to ľahká stavba, takže.................. predstava je taká žeby to boli tyče 
navŕtané, nabije sa to tam a keď borovica odhnije tak za päť rokov sa to spraví proste  
Ing. Pavel Zajac – dobre, má ešte niekto niečo k majetku obce, nech sa ľúby 
Pavol Šimun – ja som sa ešte chcel spýtať presne ten problém, čo  máme s Robom Pepichom  bude 
podľa mňa o nejaký čas za škôlkou čo sa týka štepnice kde stavia Benč Peter a Fellner, ako to je 
vyriešené 
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Ing. Pavel Zajac – no je vyňatá cesta, je vyňatá cesta a máme súhlas slovenského pozemkového fondu 
s vybudovaním tej  cesty, takto je to 
Pavol Šimun – aj na papieri 
Ing. Pavel Zajac – áno, na papieri 
Pavol Šimun – čiže my tam budeme budovať cestu, obecnú 
Ing. Pavel Zajac – no my zatiaľ nie, ja som tam dal, v stavebnom povolení je, že si riešia cestu na 
vlastné náklady, my sme tam nedali zatiaľ nič 
Pavol Šimun – vieš ako, to je presne  Močilie, Robo Pepich to všetci takto povedia, keď začnú bývať  
Ing. Pavel Zajac – potri sa, ja som tam nedal ani to, viem, že si sami riešia pripojenie na vodu, tam majú 
problém väčší s vodou a riešia si to sami s vodármi, ako neriešime to my 
Pavol Šimun – vodu a kanalizáciu ako napríklad 
Ing. Pavel Zajac – no kanalizáciu sme im vyšli v ústrety tým, že sme im za tou bránou nechali tie dve 
rúry, to sme vlastne nechávali pre nich a to isté teraz nechajú tú odbočku jednu kanalizačnú pre tie dva 
horné domy, tá sto šesťdesiatka to bez problémov utiahne, hej 
Pavol Šimun – teraz som sa stratil niekde 
Ing. Pavel Zajac – za  .......dažďovú kanalizáciu 
Ján Turčan – za školou  
Ing. Pavel Zajac – tie, tie boli  pôvodne  
Pavol Šimun – pri päťke, pri škole 
Ing. Pavel Zajac – áno a tam pri výjazde necháme pre nich ale tam pri tých spádoch tam vôbec nebude 
problém keď sa do tej stošesťdesiat päťky napoja  
Pavol Šimun – a to kadiaľ potiahnu kanalizáciu 
Ing. Pavel Zajac – asi Benčovie záhradou, ja neviem kade  
Pavol Šimun – no dobre a ako prejdú cez Kenických záhradu, cez Pekárovie 
Ing. Pavel Zajac – no, tak to je otázka  
Pavol Šimun – no tak a ako bolo  
Ing. Pavel Zajac – no pozrite sa, ide Benčovou záhradou s tým, že tu sa napájajú, na dvore sa napájajú 
do tejto kanalizácie, tak je to projekčne riešené  
Pavol Šimun – a od slovenského pozemkového fondu majú súhlas, že môžu cez ten pozemok  
Ing. Pavel Zajac – tak slovenský pozemkový fond dal súhlas na výstavbu cesty na osadenie kanalizácie 
nie  
Bc. Zdenko Urva – nebolo by dobre o tie pozemky požiadať, či si už žiadal 
Ing. Pavel Zajac – ako je tam problém, lebo stále po mne chcú nejaký projekt, že aký máme s tým 
zámer, už som deklaroval, však je to školská záhrada je to štepnica, ako toto by bolo najlepšie dať 
dákemu právnikovi, lebo hovorím podľa mňa ako hovorím, skrátka slovenský pozemkový fond tam 
začali problémy vo všetkom  
Bc. Zdenko Urva – stromčeky vysadiť, deti učiť ako sa štepia stromy alebo ja neviem čo  
Pavol Šimun – nie, napríklad vezmite si, že teraz majú tú výchovu pracovnú a vezmite si, že si tam 
normálne sadia kvety, robia si tam také políčka 
Ing. Pavel Zajac – to je presne vec na pani riaditeľku aby mi napísala, že dobre, toto ideme robiť a nech 
vypracujem nejaký zámer projektový, nejaký projekt, že potrebuje túto parcelu na toto a toto 
Pavol Šimun – dobre, povieme 
Ing. Pavel Zajac – a s tým, že ja to potom zoberiem na slovenský pozemkový fond aby sa to previedlo 
lebo ako hovorím, slovenský pozemkový fond sa v poslednej dobe správa velice čudne ale zasa je to 
otázka, ďalšie otázky k majetku, nech sa páči 
Milan Hiadlovský - ja by som chcel sa spýtať na tú vec, čo sme v roku dvetisíc osemnásť, poslanci 
o tom nevedia, je tam žiadosť ohľadom tej cesty na Rôšte už keď sa to nebude riešiť  tak, ako si to 
chcel robiť, hej, ale bolo by dobre aj na súkromnom pozemku má obec zaasfaltovanú cestu a tak to nie 
je dobre, ja si myslím, žeby to bolo dobre vysporiadať,  
Ing. Pavel Zajac – to znamená, že ty máš svoj pozemok aj pod cestou aj pod chodníkom, hej  
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Milan Hiadlovský - to nie presne to je na tom, to máš ty kópiu z tohto, hej,  
Ing. Pavel Zajac – pozriete sa potrebujem, my urobíme jednu jedinú vec, spravíme geometrák  
Milan Hiadlovský - to je tak, tam sa cesta používa, zakreslíme cestu tak ako je zakreslená, tak ju 
zakreslia 
Ing. Pavel Zajac – áno  
Milan Hiadlovský - samozrejme ide cez pozemky, ktoré využívajú dá sa povedať, však aj drevo sa tam 
vozí aj z oného tohto sa dá zvážať, čiže napríklad cez môj pozemok idú dve cesty, voľakedy nešla ani 
jedna, spodok cesty je zaasfaltovaný, ten sa už využíva spústa rokov, hej, ten asfalt keby mal 
súkromník dačo na obecnom pozemku už má vítku a s týmto sa nič nerobí a od vlani, dvetisíc 
osemnásteho roku zatiaľ  
Ing. Pavel Zajac – dobre, čiže poprosím vás, ak chceme takého niečo riešiť tak tam musím dať spraviť 
geometrický plán, aby bolo jasné že čo zasahuje do obecnej cesty aby sa to dalo odkúpiť, nech sa páči 
pani Garajová 
Zora Garajová – ja sa chcem v tejto veci opýtať 
Milan Hiadlovský – lebo takýto istý prípad je napríklad hore na Lackovskom, hej, tam je cesta, ktorá ide 
cez môj pozemok lebo voľakedy tam robili vrt, hej, tak samozrejme že ten zvyšok, tá cesta ide takto 
hore, keby som chcel ísť na Holcmanovskom na pole, kde mám tri lúky veľké, tam sa nedostanem lebo 
ako družstvo skončilo, hej, tak ako družstvo skončilo tak chodím záhradou, lebo je to ich a už dneská 
pomaly sa do poľa v Ľubietovej, môžem vám povedať títo zástupcovia obecný, nedostanem, hej, lebo 
keď sa predáva pozemok to isté je na Majerčoku, už od hliniska sa nedostane len zísť doluká keď nemá 
ako tak len na chrbte vláčiť, alebo ak má mocnejší motor, čiže už pomaličky sa tak zavrieme Ľubietovú, 
že do poľa sa už nedostaneme  
Ing. Pavel Zajac – nech sa páči, pani Garajová 
Zora Garajová – no áno, nikdy nebola cesta tam, kde je teraz, na tom Rôšte cez naše pozemky, ešte 
cez môj pozemok sa dva krát točí, tak vlastne komu patrí tá cesta, mne alebo to je obecná 
Pavol Šimun – ktorá cesta, na Rôšte 
Zora Garajová – na Rôšte, tam nebola cesta, ja si tú cestu neželám, je to obecná alebo moja cesta, 
ktorú nechcem 
Milan Hiadlovský – ale stará cesta je takto zakreslená na mape, stará,  
Zora Garajová – tam nikdy nebola cesta  
Milan Hiadlovský – ale roepka zakreslila, tak skutkový stav zakreslila 
Pavol Šimun – ale je na súkromných pozemkoch tá cesta 
Zora Garajová – ale áno  
Pavol Šimun – keď ju nechcete mať, prehraďte ju   
Ing. Pavel Zajac – Milan ale veď ja toto všetko celé chápem, len teraz ma pochopte aj vy trošku, ale 
teraz ja sa spýtam takto kto teraz to má dávať do poriadku, máte pocit, že to urobila  obec, že teda obec 
spravila to, že tá cesta ide tade kade ide  
Zora Garajová – to obec urobila, preto že tade nikdy nešla cesta, to je od vtedy ako bol zosun 
Ing. Pavel Zajac – a zosun riešila obec, pani Garajová 
Zora Garajová – ja neviem kto to riešil  
Ing. Pavel Zajac – zosun riešila nejaká organizácia zo Žiliny a následne, hej 
Zora Garajová – ta si to mali dať do poriadku, cestu zahladiť  
Ing. Pavel Zajac – to je presne to, čo ja som vysvetľoval keď sme chceli dať zamerať všetky tie   
parcely, ktoré sa tam posunuli, viete že tam bol veľký spor, že skrátka tie parcely sa posunuli a teraz 
skrátka majitelia prišli, ale toto je moje, nie toto, ale bohužiaľ v tom katastri máte jasne stanovené 
hranice to, že sa to posunulo o päťdesiat metrov to dneska nikto nerieši, vám zostala pôda tá, kde ste ju 
mali, ja chápem že cesta tam nebola ale teraz je otázka, pani Garajová, je otázka tá, že čo teraz my 
máme s tým urobiť, máme dať vymerať starú cestu,  
Pavol Šimun  - ale tam 
Zora Garajová – cesta išla vždy vrchom 
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Ing. Pavel Zajac – ale chápete ma, išla vždy vrchom, momentálne ja ani netuším či tá cesta, ktorá išla 
vrchom, či sa dade cesta dá urobiť, ja to naozaj netuším  a toto je podľa mňa všeobecne 
Peter Kováč – tá stará cesta  

- prekrikovanie, nerozumieť 
Milan Hiadlovský – Paľo, mne sa nejedná o tú cestu, ja na to kašlem, ale jedná sa o to, že tam je 
z ničoho nič zaasfaltované, ja keď som si kupoval stavebný pozemok, mne štát predával osemsto, 
sedemsto osemdesiat štvorcových metrov, hej, to mi štát predal, keď mi to dali do užívania tak mi dali 
iba sedemsto dvadsať, lebo ostatné ...............za ktoré som zaplatil, lebo zarátali to čo chodník popred 
mňa a to takto išlo 
Ing. Pavel Zajac – Milan, ako my toto môžeme spraviť jednou jedinou vecou že dáme spraviť geometrák 
a skrátka tieto veci sa vysporiadajú, podľa stavu, ktorý je dneska to sa vie podľa mňa urobiť,  
Milan Hiadlovský - ........lebo my to vieme  
Ing. Pavel Zajac – ale to sú, ja iba to ti chcem povedať, že toto je problém všeobecný, lebo hovorím keď 
si zoberiete všetky cesty ktoré sú po reopke, ktoré sú mimo intravilán prešli pod Slovenskú republiku, 
čiže pod štát, čiže hovorím, keby išlo o nás tak hovorím, je to presne o tom,  že ani my by sme to nemali 
riešiť, mal by to v prvom rade riešiť štát, to je prvá vec, ale druhá vec je zase tá, čo sme dneska vlastne 
riešili aj na lesoch, prosím vás, ak si myslíte, že niekto do tej cesty dá peniaze okrem obce, tak to teda 
nedá, čiže v tomto smere ja urobím všetko pre to, hovorím, teraz som skúsil nejakú vec na katastri 
a uvidíme, či to pôjde, ale minimálne sa pokúsim dostať všetky asfaltové cesty na list vlastníctva obce 
a to je popisom, že sú na cečkovej parcele, lebo nový stav je zameraný, hej, ale zasa ma chápte že ja 
napríklad nemôžem vyvlastňovať alebo teda riešiť všetky pozemky pod cestou, lebo tam sú tie 
súkromné pozemky, takto jeden za druhým, jeden za druhým, tá celá cesta, tá celá asfaltka ide po 
súkromných pozemkoch, kdežto pôvodná cesta je mimo druhých súkromných pozemkov  a je štátna, 
hej, čiže trošku sa snažte ma pochopiť, že  
Milan Hiadlovský – je chcem, keď už sa jedná o majetok  
Ing. Pavel Zajac – druhá vec je tá, čo si mi povedal ty, že aby si sa dostal  do poľa, tak to je jedna jediná 
šanca a to je jediná šanca, že ja dám napísať na tie pozemky cečkové, pozor, nie ečkové, ktoré sú vo 
vašom vlastníctve,     na tie cečkové spraviť to, čo som spravil na ihrisku, čiže dám tam plombu, je tam 
cesta ku ktorej sa prihlási obec, a inak to nemám ako urobiť, momentálne,  
Milan Korunka - môžem    
Ing. Pavel zajac – nech sa páči,  
Milan Korunka – dal by som taký návrh, že vlastne keď už tú cestu užívajú ľudia z celej obce, tak aspoň 
keď sme vlastníci tej cesty tak by som poprosil obec aspoň ten kus, oslobodiť od dane,  
Ing. Pavel Zajac – to ako bez problémov,  
Milan Korunka – všetci ľudia to užívajú a ja si za to platím aj dane  
Ing. Pavel Zajac – nie, v pohode, podľa mňa absolútne akože jasná požiadavka, ktorá by mala takto 
význam 
Milan Korunka – lebo tá cesta tam bude, nikto nebude robiť novú cestu nikde,  otázka je ešte čo ste dali 
návrh na tú súťaž tak tam je tá cesta, pokračuje ďalej vlastne cez obecné, či nepredáte tú cestu, lebo 
vlastne potom tá cesta bude nefunkčná keby ste ju predali, to je začiatok, to je začiatok,  
Ing. Pavel Zajac – ja by som to povedal tak, že celé tie cesty a hlavne v extraviláne sú veľmi zložité, ale 
týka sa to ciest aj v intraviláne, len si zoberte, celú cestu od Anky Rovnej až po, tam stále tiež nemáme 
vysporiadané všetky pozemky, máme tam spravený geometrický plán ale nemáme vysporiadné všetky 
pozemky pod cestou a to vám chcem povedať že v tom extraviláne je to ešte zložitejšie, lebo sú tam 
cečkové parcely, čiže reálne cesty sú zakreslené v katastri ale cez tie cečkové parcely idú jednotlivé 
listy vlastníctva ečkových parciel kde sú jasný vlastníci ale skrátka obec teraz nepristúpi k tomu, už sme 
to riešili asi pred štyrmi rokmi keď pán Karásek kúpil na Hladkej pozemok a odrazu povedal, viete čo, ja 
sem dám panel, hovorím ako náhle to takto začne riešiť vlastník, tak obec zase na to má tam pozemok 
a dá si panel na ten svoj  pozemok, lebo teda buď sa dohodneme a budeme sa správať normálne alebo 
teda ja neviem ako sa máme správať,  
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Milan Korunka – lenže vy už máte ten geometrák, je to už cečková parcela zaznačená do toho 
geometráku,  
Ing. Pavel Zajac – áno 
Milan Korunka - ktorá má číslo    
Ing. Pavel Zajac – je to obecné  
Milan Korunka – čo s tou parcelou 
Ing. Pavel Zajac – ostáva obecná  
Milan Korunka – či sa náhodou tá cesta nejde predávať  
Ing. Pavel Zajac – to isté sme vlastne urobili Milan, čo si ty povedal, vlastne ten koniec Majerčoka, ja 
mám spravený geometrický plán a aj som dohodnutý s rodinou Čiefovoui, len sa to skrátka 
skomplikovalo  smrťou Stana Vilanta, musia predediť veci a ak ich už prededili tak ja zase musím 
prepísať len zmluvu lebo bola ešte urobená aj na Stana Vilanta 
Milan Hiadlovský – ja to teraz hovorím o tej ceste, ktorá išla pod Hliniská,  
Ing. Pavel Zajac – ako myslíš, rovno takto 
Milan Hiadlovský – áno, aj tá 
Ing. Pavel Zajac – s tým bude veľký problém, lebo tá vôbec nie je na mape, no, tá vôbec nie je na mape  
Milan Hiadlovský – no to zase dobre, lebo to boli          - rozprávajú viacerí, nerozumieť 
Milan Hiadlovský – taký istý problém máš aj na Záhumnie, na Záhumnie sa už nedostaneš, na 
Záhumnie sa môžem dostať jedine z vrchu od Gregorovcov, pod Dubinou, tam je to všetko zavreté 
Ing. Pavel Zajac – to je zase otázka  
Milan Hiadlovský – a to je že keď človek chce ísť na pole, nemá sa ako dostáť, tak isto keď si zoberiete 
to Holcmanovskô  ktoré je pri ceste, tá cesta išla tadiaľ  
Ing. Pavel Zajac – Milan ja iba ti poviem,  
Milan Hiadlovský – je to všetko zavretô, ako družstvo skončilo 
Ing. Pavel Zajac – ale Milan, iba jednu vec ti poviem, v tomto smere ako na tom Záhumní, zase obec 
urobila všetko pre to aby to Záhumnie bolo z tej druhej strany prístupné, lebo my sme sa s Celerom 
skrátka dohodli  aby sme si parcely vymenili, a skrátka popod Dubinu a tam je urobená cesta minimálne 
sa dostaneš na to veľké pole sa dostaneš, lebo my sme skrátka sa s Celerom dohodli a my sme ten plot 
posunuli,  
Milan Hiadlovský – ale musíš prejsť cez  
Ing. Pavel Zajac – súhlasím, mali by sa dohodnúť všetci vlastníci, že ............bude takto cesta a budú ju 
užívať všetci, súhlasím žeby to tak malo byť  
Peter Kováč – len to je ťažké, no  
Ing. Pavel Zajac – a stačí keď sa jeden šprajcne a bude po  
Milan Hiadlovský – a ten kus zo záhrady je už roky zaasfaltované len sa s tým nič nerobí  
Ing. Pavel Zajac – nie, Milan toto súhlasím, ak súhlasí zastupiteľstvo ja dám vypracovať geometrický 
plán aby bolo jasné že koľko zasahujeme do ciest súkromnými pozemkami lebo to je akože základ toho 
aby sme vôbec vedeli s tým niečo robiť  
Milan Hiadlovský – ja len aby to vedeli poslanci, hej 
Ing. Pavel zajac – má ešte niekto niečo k majetku, nech sa páči pán Sedláček 
Ing. Peter Sedláček – mám jednu otázku a možno dve pripomienky, dneska ma oslovil občan, preto že 
čudovali, že kompostéry že v akom stave sú, či ich ešte stále vyrábame, či sme už uspokojili  
Ing. Pavel Zajac – momentálne to stojí, momentálne to stojí na dovoze kratiny z obecnej píly,  
Ing. Peter Sedláček – opačne som sa chcel spýtať 
Katarína Resutíková Mandyčevská – kratina je už dovezená  
Ing. Pavel Zajac – hej 
Ing. Peter Sedláček – dva, tri roky dozadu sme vlastne vymysleli spôsob ako by sme mali vlastne 
zadarmo ľuďom dať kompostéry, hej, neviem koľko ľudí sa prihlásilo  
Ing. Pavel Zajac – koľko bolo toľko sa vyrobilo,  
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Ing. Peter Sedláček – no vlastne k tomu, k tomu chcem vlastne prísť, že ak my sme uspokojili všetkých 
žiadateľov, čo si oficiálne žiadali tak teraz v podstate načo sa vyrábajú ďalšie 
Ing. Pavel Zajac – no lebo stále niekto žiada  
Ing. Peter Sedláček – stále niekto žiada, ale stalo sa len v mojom okolí, u susedov napríklad zhodil 
Ernest sa mi zdá, poskladali kompostér, čudovali sa, nežiadali, majú, dobre, poniže nás možno Igor 
Graca možno by chcel ale nevedel o tom, je to jeho problém, samozrejme, že nevedel, my sme to písali 
aj v novinách, proste ten mechanizmus prideľovania, žiadania tých kompostérov sme zverejnili aj 
v novinách, hej, ale napríklad Igor Kachliarik dostal a čudoval sa že prečo, nežiadal, dostal, to znamená 
že ak je  
Ing. Pavel Zajac – prosím vás  treba si uvedomiť, načo ten kompostér slúži, ako ten neslúži na to, 
samozrejme aj na záhradu a takéto veci ale ten kompostér má slúžiť aj na to, aj na odpad z domácnosti, 
kto čistí zeleninu a všetko, aby to nešlo do kukanádoby aby to išlo do kompostéra, čiže ja hovorím, že 
ja, my by sme mali v tom pokračovať, nech to majú pre mňa za mňa aj chatári, nech majú všetci, lebo 
my tým, že neuspokojíme ľudí tak ten odpad nám bude končiť v kukanádobách,  
Ing. Peter Sedláček – ja nechcem polemizovať o tom, samozrejme, len sa ľudia čudujú, že nevyvinuli 
žiadnu aktivitu, nič a zhodili  
Milan Hiadlovský – môj sused mi povedal, ja už kompostujem si roky doma  
Ing. Pavel Zajac – pozrite sa asi tri prípady boli, že ale Milan, boli asi tri prípady, ktorý to chytil a naložil 
do auta alebo zavolal, prosím vás, ja ho nechcem lebo ja mám svoj, tak ho chlapi zobrali a odviezli, čiže 
to je zase len o tom, zdvihneš telefón, viete čo ja ho nechcem, mám svoj, dovidenia  
Ing. Peter  Sedláček – ja som sa len to pýtal, či nevyrábame kompostéry v úvodzovkách na sklad  
Ing. Pavel Zajac – nie, tak ja aspoň neviem, žeby sme ich mali na sklade, my sme rozdelili všetky tie, 
viem, že nás obhania Hela Muránska, že nemá a niektorí chcú aj dva, že potrebujú dva, ja neviem, 
ideme ich uspokojovať,  
Ing. Peter Sedláček – pretože o to sa mi jedná o to, že sme schválili nejaké peniaze a ešte máme 
nejakú rezervu z tých peňazí, ktoré sme schválili, dobre, vyrábajme, ale nemôžeme vyrábať 
donekonečna alebo teda  musíme schváliť viacej peňazí  
Ing. Pavel zajac – ja by som povedal, že minimálne ešte päťdesiat ešte vieme  akože umiestniť len 
hovorím, stále sme v štádiu že tá dedina ešte nie je uspokojená  
Ing. Peter Sedláček – dobre, ja s tým súhlasím ale musíme vymyslieť nejaké krytie, čo za to treba 
Ing. Pavel Zajac – dobre  
Ing. Peter Sedláček – dobre, to je jedna vec, druhá vec, mám jednu pripomienku takú, úplne super, 
chválime, čo si zareagoval pri likvidácii tých balíkov sených poniže Flósu 
Ing. Pavel Zajac – to poďakujte pani Jahodovej, ona to spravila 
Ing. Peter Sedláček – ďakujeme, verejne, len chceme ešte pripomenúť, že tie fotoposce na tom Flóse 
treba riešiť urgentne,  
Ing. Pavel Zajac – ja som dal už pracovníčke nech nájde možnosti riešenia tých, nech nájde na 
internete aké sú možnosti nákupu tých fotopásc, bude sa to riešiť na budúci týždeň určite  
Ing. Peter Sedláček – podľa mňa dve treba, určite 
Ing. Pavel Zajac – ale ináč tie tabuľky zabrali, momentálne je celkom kľud na Flóse  
Ing. Peter Sedláček – len či je kľud to budeme vidieť potom, keď vyhodnotíme fotopascu, dobre ešte 
jedna pripomienka ohľadom povodňového plánu záchranných prác, rozprávali sme sa o tom niekoľko 
krát dohodli sme sa v podstate že členom bude aj predseda komisie životného prostredia, nie je  
Ing. Pavel Zajac – ja som, ja som ako na to včera myslel, vyriešim, 
Ing. Peter Sedláček – takže zatiaľ toto pripomínam, a zo štatútu, čo je príloha, treba vyhodiť technický 
štáb, technický štáb zo zákona zriaďuje, vyšší orgán, krajský úrad, okresný úrad a tak ďalej, ale obec 
nie, je v tom trošku guľáš, ale nie nechajme to radšej takto, len treba vyhodiť ten technický štáb 
Ing. Pavel Zajac – ja ešte vrátim sa k tomu, čo si začal, hovorím, opätovne je, čo sme riešili ten strom 
na tých kiaroch, hej, hovorím, volal som Jožovi, nič, volal som Debnárovi, nič nula bodov, hej, ako ja, 
toto mi strašne chýba, že skrátka konateľ lesov, ja som na to zabudol, ja som to Jožovi povedal, že 
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skrátka Jožo, ako zásadne sa Jožovi dovolať je obrovský problém, potom som sa dovolal Cepíkovi, 
ktorý išiel, odpílil to, zobral tatru len viete, svojím spôsobom už to pomaly beriem ako likvidácia 
následkov ja neviem čoho, že padne jeden strom posratý, hej ale hovorím toto by podľa mňa mali 
dokázať vyriešiť obecné lesy nejakou, ja neviem, či pohotovosťou ale skrátka majú  ľudí, ktorí celý rok 
pre nich pracujú a nemôže byť problém, poviem raz za tri mesiace, zdvihnúť telefón a povedať, Jožo 
utekaj a tamto to odpíľ lebo ako momentálne, Ľudo prišiel bol v práci tak prišli štátny hasiči, viem, že 
neviem či tam boli aj naši hasiči ale potom to celé vlastne odpratala obecná tatra ale akože tá 
následnosť, ja by som sa, keby sa čokoľvek dialo v tej dedine ja sa k tým strojom obecným, čo sú na 
lesoch skrátka nedostanem lebo sa k nim nedostanem, iba to som chcel povedať 
Ing. Pavel Zajac – a posledná veta len informácia pre poslancov a pre členov valného zhromaždenia, 
volal mi Jožko, že drevo čo nám ukazoval na fotkách Paľko Černák je majetkom rímskokatolíckej cirkvi 
a zodpovedá za to nejaký pán Štric, takže nie je  to majetok obecných lesov  
Ing. Pavel Zajac – dobre 
Ing. Peter Sedláček – to je všetko 
Ing. Pavel Zajac – má ešte niekto k majetku, nikto, dobre 
Ing. Marián Benka – ja by som chcel upozorniť na to, že sme nedoriešili tú záležitosť tej splaškovej 
kanalizácie, že ako to ideme riešiť  
Ing. Pavel Zajac – no ja osobne by som to nerobil verejnou súťažou, pán Benka, lebo sa to zdrží, celé 
sa to zdrží lebo potrebujú to vykopať a napojiť, ja by som to nerobil  
Pavol Šimun – ako sa to potom spraví, dodatkom   
Ing. Pavel Zajac – no dobre, tak poďme obstarávať ak sa vám to nevidí, no tak poďme do obstarávania, 
ak si myslíte že tri tisíc na tom ušetríte, ja si myslím, že neušetríte  
Bc. Zdenko Urva – a ako sa to môže ošetriť potom  
Ing. Pavel Zajac – v zmluve, normálne, no ako povedzte, ak poviete, že nie tak budeme obstarávať ale 
môže sa to naozaj natiahnuť, lebo to hovorím ako keď si zoberiete, poďme obstarávať, mne je to jedno 
Pavol Šimun – no veď ale verejné obstarávanie, veď to stačí prieskum trhu, veď  
Ing. Pavel Zajac – no však prieskum trhu, veď ale stále sa to zdrží, no, zdrží, lebo viem, že to chceli 
tento týždeň vykopať, a chceli to napojiť, ja neviem teda 
Pavol Šimun – za koľko to vykopú, dneska je už štvrtok 
Ing. Pavel Zajac – to vykopú za deň, však ako vykopú to aby to osadili, stavbári nerobia iba päť dní 
v týždni, no ja neviem kedy to chcú robiť, podľa môjho, viem, že to chceli začať robiť v stredu ale či to 
začali, ja som nebol, asi nie 
Pavol Šimun – nie, nevykopali je to tam tak isto  
Ing. Pavel Zajac – rozmyslite si to, ja osobne by som to neriešil 
Pavol Šimun – ...............aby sme sa teraz dohodli 
Peter Kováč – už to nevyriešime 
Ing. Pavel Zajac – pozrite sa, čo idete riešiť, momentálne máme schválenú sumu na šestnásť tisíc, 
máme schválenú v zmene rozpočtu čiže za toto to postavia tí, čo to naceňovali, ideme to šetriť, tak 
akože dobre, bude to síce o dva týždne dlhšie trvať, tak ale ideme šetriť, povedzte si čo chcete 
Ing. Marián Benka – viete ako, môj prístup je k tomu taký, akože nemali by sme zbytočne vyhadzovať 
peniaze ...............ale musíme to spraviť, dobre ako princíp toho, že keď to už máme robiť tak  
Ing. Pavel Zajac – nechcem vám vrátiť loptičku, kto rozhodol o tristo päťdesiatich tisícoch na lesy, nikto, 
podané 
Ing. Marián Benka – ale len podali žiadosť zatiaľ 
Ing. Pavel Zajac – no však no, dobre ale čo s tým spravíme, keď to prejde  
Ing. Marián Benka – keď to prejde tak sme sa bavili  
Ing. Pavel Zajac – dobre, nechajme to tak,  
Ing. Marián Benka – na lesoch mali to rozhodnúť, tak si zoberú úver, to nie je o tom, že či, či tak alebo 
tak, dosplácajú tatru a môžu splácať iné veci 
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Ing. Pavel zajac – pozrite sa, osobne si myslím, že ak to spravíme dodatkom k zmluve tak skrátka bude 
to rýchlejšie, promptnejšie a bude to hotové a ak poviete, že nejdeme to tak robiť, ideme to robiť 
obstarávaním, ako zdvihnem zajtra telefón a poviem takto a obstarávajme, neni problém, len mi 
povedzte, ideme to teda zmeniť či betónové šachty tam nejdú, idú tam plastové šachty , idú do trávnika  
 to zasa celé sa to musí naceniť, čiže to zasa musí celé niekto naceniť potom to ako nacenené musíme 
poslať najmenej trom štyrom firmám, a skrátka povie nám niekto, ako skončí to na konci tak, že bude to 
niekto tak isto drahé ako je toto, osobne si myslím, zbytočne stratíme dva týždne ale nech sa páči, ja sa 
tomu nebránim, pochybujem, že tam tri tisíc euro ušetríme, ako neverím tomu ale skúsme 
Peter Kováč  - ja do cien nevidím, neviem ako sa pohybujú a toto riešenie, kto zvolil, že pôjde, že sa to 
bude lámať v tých cestách, neviem, na to možno majú dôvod ako to osadili a to, že tam a potom tam 
musí ísť neviem aká rúra a toto, tak ja to beriem, lebo keď tam pôjdu ťažké mechanizmy tak tam musí 
byť toto, prečo sa nehľadalo možno že iné riešenie, možno sa nedá, no, mne sa ťažko vyjadrí k tomu, 
čo, keď neviem všetky, všetky podmienky na to, nacenené to bolo takto a to máme jedinú vec, čoho sa 
môžeme chytať , a buď sa nám to páči alebo ideme skúšať že či to bude lacnejšie, len osobne si myslím 
tiež že tá škola na to čaká, lebo je to za jazdy, počas školy a teraz nie je čo špekulovať už  
Ing. Pavel Zajac – Paľo 
Pavol Šimun – ja sa spýtam jednu vec,  projekt na to nemáme, určite  
Ing. Pavel zajac – nie 
Pavol Šimun - tak to je len výkaz výmer,  
Ing. Pavel Zajac – je to len výkaz výmer, však ste ho dostali,  
Pavol Šimun – ja by som bol za to, že ten výkaz výmer keď prepošleš trom firmám, tak za dva dni sú 
naspäť,  
Ing. Pavel Zajac – dobre 
Pavol Šimun – a je vymaľované 
Ing. Pavel Zajac – máte nejakú firmu, ktorej to mám poslať 
Pavol Šimun – nie  
Peter Kováč – a počuj, výkaz výmer obsahuje päť tisíc šachta,  
Pavol Šimun – tam sa pošle prázdny, pošle sa prázdny len materiál, a nacenia k tomu cenu  
Ing. Peter Sedláček – presne   
Pavol Šimun – možno si to prídu pozrieť a  
Peter Kováč – z toho výkazu ...nikde 
Pavol Šimun – nie 
Peter Kováč – a videl si ho 
Pavol Šimun –no videl, no a čo tam, tak tam má materiál, podľa materiálu si napíše 
Peter Kováč – päťdesiat metrov rúry  
Pavol Šimun – napíše cenu za materiál a za prácu  
Katarína Resutíková Mandyčevská – napíše materiál, koľko odvezie zemi,  
Ing. Pavel Zajac – no viete, to sú veci, ktoré ako tam budem vysvetľovať, že my to nemôžeme kopať 
štyridsiatkou lebo sme v nejakej hĺbke a ten chlap sa tam nejako musí dostať, bude sa to kopať 
šesťdesiatkou 
Ing. Marián Benka – samozrejme   
Ing. Pavel Zajac – od toho sa odvíja kubíky zeminy a to sú všetko veci, ako ideme cez trávnik si 
zoberte, bude tam možno že to bude ešte viac lebo prídete na dva metre a musí tam byť paženie, a to 
paženie bude stáť tretinu z toho čo teraz ešte ďalšiu, hej, a hovorím, nikto vám z tej firmy nepôjde do 
toho bez paženia, nikto,  
Ing. Marián Benka  - ......... 
Ing. Pavel Zajac – no veď musíme prejsť cez ten hrb, ak bude chcieť ísť cez trávnik, cez ten hrb musíte 
prejsť, veď ten hrb je tam , vy máte niekde výšku a tam máte niekde výšku a vy nemôžete ísť, nemôžete 
ísť akože teraz to obchádzate a teraz ste v nejakej hĺbke, hej, ako náhle pôjdete cez ten hrb tak sa 
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dostanete na dva metre a v tom momente tam musí ísť paženie a nikto to bez toho paženia neurobí, to 
skrátka sa nenechá zavrieť,  
Peter Kováč – no toto hovorím, že nikto nevie, tieto špecifikácie aké sú tam, to ťažko 
Ing. Pavel Zajac – a hovorím vám, ešte aby sa vám nestalo to, že s tým pažením a s tou umelou 
šachtou to bude ešte drahšie ako z tou betónovou, to sa vám kľudne môže stať,  
Pavol Šimun – to paženie navýši  
Ing. Pavel Zajac – no, takže prídeme na to, veď je, prídeme na to že to bude tak drahé ako s betónovou 
šachtou  
Ing. Marián Benka – keby sa to robilo akože  
Ing. Marián Benka – ale my sme toto predsa dali, nech vám Monika pošle, ako tú dažďovú tak aj 
splaškovú do havarijných situácií a hovorím, ak pánbožko dá a motyka vystrelí tak nám to ešte celé 
prepadne, hovorím, zatiaľ dažďovú   nerobíme, robíme to, čo potrebujeme urobiť, splaškovú kanalizáciu 
ja navrhujem, schválili ste to v tom rozpočte, tých šestnásť tisíc a hovorím, nešpekulujme, nech to 
rýchlo spravia, nech je to vybavené  
Ing. Marián Benka – ale potom ten dodatok by mal byť urobený právnikom aby to nebolo 
spochybniteľné že bola možnosť 
Ing. Pavel Zajac – ale spochybniteľné to už nie je tým, že skrátka ja budem v stavebnom denníku 
podpísaný, stavebného dozora a stavbyvedúceho kde skrátka na základe kamerovej skúšky ktorú som 
poslal aj na okresný úrad čo sa týka havarijnej situácie, kamerové skúšky, povedali že to túto 
kanalizáciu do tejto kanalizácie neodporúčajú naplniť, napojiť 
Ing. Marián Benka – rozumieme sa, rozumiem ale aby ste tá zmluva, ktorá je napísaná teraz má tam 
v tej preambule že môže zhotoviteľ nezávisle zvýšiť ceny prác, to by nemalo byť tak napísané, malo by 
to byť tak, že tá cena je pevná, tých osemdesiat deväť   tisíc, keď to budeme riešiť tým dodatkom, tak 
tam napísať, že toto sa nemení a dopĺňa sa náklad, ktorý zasa ...tak uvažujem hej  
Ing. Pavel Zajac – áno, pozrite sa, ja vám iba to chcem povedať, že tí, čo to robia nám garantujú, že za 
toto to spravia ako má byť a hotovo, tým je to vyriešené, ešte spravili ústupok, čo sa týka tých 
záchodov, povedali, že dobre, nebudú, nebudú chcieť navýšenie ceny, skrátka spratali sa na základe 
pripomienok Libora Spišáka sa skrátka, ešte to stiahli o tých päť tisíc dole, hej, čiže sú na pôvodnej 
sume, a toto je naozaj čo potrebujeme urobiť, tú splaškovú kanalizáciu aby to išlo do novej, 
s prepáčením hovno sa hore rozbehne a skončí dole na čističke, nič iné ja nepotrebujem  
Ing. Marián Benka  -  s finančného hľadiska to musí byť urobené tak aby nám niekto nevyčítal alebo 
nepovedal, že sme niečo posrali, to by som 
Ing. Pavel Zajac – dobre, má ešte niekto niečo k majetku  
Ing. Marián Benka – tak to odsúhlasíme alebo 
Peter Kováč – ja by som už nešpekuloval, teraz za jazdy, meniť už  
Ing. Marián Benka – čiže akceptujeme, hej aby to zhotoviteľ doriešil  
Ing. Pavel Zajac – má ešte niekto niečo k majetku, tak vám ďakujem dneska za účasť a máme 
zastupiteľstvo za nami .   
 
 
Zo zasadanie bol vyhotovený zvukový záznam 
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